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2  OGLASI  

Pred vami je 

edinstvena 

zbirka receptov,  

namenjena 

vsem, ki nimate 

dovolj časa za 

pripravo sladkih 

zalogajev. 

Vsebuje 200 

enostavnih in 

hitrih receptov 

za okusne 

slaščice, ki se 

jim nihče ne 

more upreti.

Knjigo lahko kupite na Gorenjskem glasu,  
Nazorjeva ulica 1 v Kranju, jo naročite po tel. št.: 
04/201 42 41 ali na narocnine@g-glas.si. 

Če želite, da vam jo pošljemo po pošti,  
se poštnina zaračuna po ceniku Pošte Slovenije.

                        + poštnina

EUR14   90Vezava: špirala, dimenzije: 20 x 15 cm, 216 strani

 
V jesenskem času v cvetličarni Flora TPC Spar Medvode ponujamo raznovrstne  

aranžmaje, ikebane in šopke, ki polepšajo spomin na naše bližnje.

Vabljeni od ponedeljka do sobote. Več informacij na spletni strani: www.flora.si

POGREBNE STORITVE, HIPNOS d.o.o., Žlebe 98, 

 
1215 Medvode, P.E. Barletova cesta Preska - Medvode

telefon: 01/ 361 35 89, www.hipnos.si

www. hipnos. si
24-urna dežurna št.: 051 620 699

hipnos@hipnos.si

Ob izgubi Vaših najdražjih  
Vam priskočimo na pomoč  
in Vam v celoti opravimo  

kompletno pogrebno 
storitev.

30
let tradicije

30
let tradicije
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Kaja Šuštar z Golega Brda 

Foto: Primož Pičulin
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SOTOČJE(ISSN 1580 - 0547)  

je pri lo ga Go renj ske ga gla sa  

za ob či no Med vo de. 

Pri lo go pri prav lja: 

Go renj ski glas, d. o. o., Kranj,  

Nazorjeva ulica 1, Kranj

Od go vor na ured ni ca: 

Ma ri a Volč jak

Ured ni ca pri lo ge:  

Maja Bertoncelj  

(maja.bertoncelj@g-glas.si) 

Oglas no tr že nje:  

Robert Aleksić, te le fon: 040/508 891  

E-pošta: robert.aleksic@g-glas.si 

De lo v ni čas:  

ponedeljek, torek, četrtek in petek  

od 8. do 15. ure, sreda od 8. do 16. 

ure, so bo te, ne de lje in pra z ni ki za pr to 

Pri pra va za tisk:  

Go renj ski glas, d. o. o., Kranj

Oblikovanje: Matjaž Švab 

Tisk: Tisk Žnidarič, d. o. o.

SO TOČ JE šte vil ka 9 je pri lo ga  

82. šte vil ke Go renj ske ga gla sa,  

11. oktobra 2024. V na kla di 6150  

iz vo dov jo do bi o vsa go spo dinj stva  

v ob či ni Med vo de brez plač no.

Naslednja številka Sotočja izide  

v petek, 8. novembra 2024.

Ob či na Med vo de, C. ko man dan ta 

Sta ne ta 12, Med vode  



4  OBČINSKE NOVICE  

 Ͱ V septembru je bila prva seja občinskega sveta po pole-
tnih počitnicah. Med drugim ste sprejeli rebalans proraču-
na za letošnje leto. Kakšni so bistveni poudarki?
Z rebalansom proračuna je bila narejena prilagoditev na de-
jansko stanje ob koncu septembra, da lahko določene projek-
te v celoti izpeljemo do konca, časovnice pri nekaterih drugih 
pa se bodo zaradi bolj zapletene poti do pridobitve gradbenega 
dovoljenja in dokončnih odobritev nekoliko zamaknile. Ve-
čjih sprememb ni, še največje so v načrtu z razpolaganjem z 
nepremičnim premoženjem.

 Ͱ Na prihodkovni strani je kar milijon evrov manj od na-
črtovanega iz naslova prodaje stavbnih zemljišč. Kako to?
Nekaterih načrtovanih prodaj zemljišč v lasti Občine Medvo-
de letos še ne bo moč izvesti. Razlogi so bolj ali manj prepro-
sti: ali se še delajo končne parcelacije ali se urejajo zadeve, 
vezane na dostopnost in komunalno opremljenost. Raču-
namo, da bo nekaj vseeno realizirano še letos, nekaj pa se 
bo prestavilo v prihodnje leto. Glede na to, da nam je uspelo 
zmanjšati tudi odhodkovno stran, na srečo to v tem rebalan-
su ni bila večja težava.

 Ͱ Pridobili ste pol milijona evrov državnega denarja za 
novo športno igrišče pri Osnovni šoli Preska na novi loka-
ciji.
Ta sredstva smo vnesli v rebalans proračuna, da smo prila-
godili proračunsko postavko in načrt razvojnih programov za 
naprej. Bili smo uspešni in dobili največ možnih sredstev za 
sofinanciranje zunanjih športnih površin na državnem razpi-
su. Odločili smo se, da prijavimo novi šolski športni park pri 
Osnovni šoli Preska, ki bo tako zgrajen prej kot osnovna šola. 
Gradbeno dovoljenje je še v pridobivanju, saj je športno igrišče 
del integralnega gradbenega dovoljenja. Upravna enota je žele-
la določene dopolnitve in projektant jih je že pripravil. Govora 
je bilo, da naj bi po letu 2024 oziroma najkasneje leta 2026 dr-
žava pripravljala nove razpise za sofinanciranje šol. Na žalost 
ta sredstva vsaj do sedaj niso bila nikoli višja od 2,5 milijona 
evrov. Ko bo izdano gradbeno dovoljenje, bo del, vezan na do-
kumentacijo, zaključen, mi pa smo se zavezali, da bomo pred 
začetkom gradnje šole zgradili še cesto do nje. Zato pa bomo 
morali najprej prepričati vse soglasodajalce, da nam potrdijo 
to spremembo v občinskem prostorskem načrtu.

 Ͱ V pripravi je že proračun za prihodnji dve leti. Kako zah-
tevna naloga je to?
Zelo intenzivno se mu posvečamo. Oba proračuna želimo 
sprejeti pred koncem letošnjega leta. To pomeni, da mora-
mo še pred koncem oktobra imeti pripravljen osnutek, da ga 
predstavimo članom občinskega sveta. Čaka nas zahtevna 
naloga. To bo najzahtevnejši proračun v zgodovini občine. 
Vstopamo v finančno najzahtevnejši del popoplavne sana-
cije, pri kateri bo občina vsaj delno morala sredstva dodati 
tudi iz svojega proračuna. To pa bo pomembno omejilo in-
vesticijske izdatke. Če dodamo še projekte, ki so povezani z 
že pridobljenimi evropskimi, državnimi in drugimi sredstvi 
(kanalizacija in obnova vodovoda na Senici, vodovod Studen-
čice–Žlebe, pokopališče Smlednik ...) prav dosti manevrskega 
prostora ne bo.

 Ͱ Srečali ste se z gospodarstveniki.
Srečanje je že nekako tradicionalno in je namenjeno predsta-
vitvi projektov občine, politike načrtovanja prostora, po dru-
gi strani pa temu, da slišimo njihove pomisleke, vprašanja, 
predloge ... Predvsem se mi zdi pomembno, da so seznanjeni 
z dogajanjem v občini. Nikoli nisem imel slabe izkušnje z go-
spodarstveniki, obrtniki, kar zadeva razumevanje dinamike 
razvoja in zahtevnosti situacije. To so ljudje, ki imajo vsako-
dnevne izzive v svojem poslu in se znajo zrelo odzvati tudi pri 
viziji občine.

 Ͱ Veseli ste bili začetka sanacije petih mostov v dolini Loč-
nice, ki so bili poškodovani v poplavah, a so se dela hitro 
ustavila. Kaj se dogaja?
Gradbišča so odprta, trenutno pa brez gradbenih ekip. Gra-
dnjo smo ustavili zaradi zahteve Direkcije za vode, da se do-

NEJC SMOLE, ŽUPAN OBČINE MEDVODE

Ustavili gradnjo v dolini Ločnice
Iz pogovora z županom: Rebalans proračuna za leto 2024 in priprava proračunov za 
prihodnji dve leti – Ustavljena sanacija petih mostov v dolini Ločnice – Nove prometne 
spremembe – Novi zdravstveni dom bo večji – Nova funkcija v Bruslju?

MAJA BERTONCELJ

Župan Nejc Smole se je srečal z gospodarstveniki in jih seznanil z 
dogajanjem v občini. / Foto: Peter Košenina

»To bo najbolj zahteven proračun v zgodovini 
občine. Vstopamo v finančno najbolj zahteven 
del popoplavne sanacije, pri kateri bo občina 
vsaj delno morala sredstva dodati tudi iz svojega 
proračuna.«
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ločeni projekti popravijo. Trenutno smo 
v fazi usklajevanja z ministrstvom, 
Direkcijo za vode in projektanti, da vi-
dimo, kje smo in kako lahko nastalo 
situacijo čim hitreje rešimo. Šli smo v 
rekonstrukcijo mostov, za kar smo pri-
dobili soglasje Državne tehnične pisar-
ne, torej dobili zeleno luč, izbrali izva-
jalca in začeli delati. Izvajalec je nato za 
nas zaprosil še za vodna soglasja, kjer 
pa se je zapletlo. Direkcija za vode sedaj 
zahteva, da se naredijo hidrološko-hi-
dravlične študije. To je le ena od alinej 
iz zahteve, ki nas skrbi, saj je priprava 
teh študij lahko dolgotrajna. Denar za 
rekonstrukcijo imamo v proračunu, je 
še iz predplačil za obnovo po poplavah. 
Menim, da bomo našli rešitev, ni pa 
prijetno, da se projekt ustavi po tem, ko 
se že začnejo izvajati dela.

 Ͱ Nove spremembe so na področju 
prometne varnosti. Delovati je začel 
prvi stacionarni radar za merjenje hi-
trosti, in sicer na Zbiljski cesti. Sledila 
bodo še nova ohišja.
S tem sledimo željam ljudi. Občina 
Medvode je do zadnjega čakala s posta-
vitvijo stacionarnih radarjev. V našem 
medobčinskem inšpektoratu smo za-
dnja od štirih občin, ki so se odločile za 
to. Cilj ni polnjenje proračuna, ampak 
postavljanje ohišij na najbolj obreme-
njenih cestah, v bližini javnih ustanov, 
ki jih uporabljajo najranljivejše skupi-
ne, ali na t. i. črnih točkah. Zbiljski cesti 
bodo letos sledile še Vaše, v prihodnje 
letu pa načrtujemo nakup še dveh ohi-
šij. Predlogov občanov je veliko. Ob tem 
naj povem, da na cestah, kjer so že hi-
trostne ovire za umiritev prometa, ne 
vidimo smisla še v postavljanju ohišij, 
prav tako ne v zaselkih, kjer je manjše 
število hiš in cesto večinoma uporablja-
jo zgolj tamkajšnji prebivalci.

 Ͱ Kako ste sicer zadovoljni s pri-
ključitvijo v Medobčinski inšpektorat 
in redarstvo občin Radovljica, Škofja 
Loka, Medvode in Naklo?
To je služba, s katero verjetno nikoli 
ni nihče prav zelo zadovoljen: tisti, ki 
so obravnavani, in tisti, ki imajo ideje, 
kako naj se ta služba izvaja, pri čemer 
imam v mislih predvsem občinski svet 
in občinsko upravo. Na področju redar-
stva v Medvodah velikih težav ni, čerav-
no se komu zdi nasprotno. Večjo težo bo 
v prihodnjem letu treba dati inšpekcij-
skim postopkom. Na območju občine 
Medvode je prijav dva- do trikrat toliko 
kot v kateri drugi občini znotraj medob-

činskega inšpektorata. Treba se je vpra-
šati tudi, zakaj je tako.

 Ͱ Kar nekaj vprašanj je bilo glede no-
vega semaforja pri podvozu na cesti 
Medvode–Goričane.
Hkrati z obnovo podvoza pod železni-
ško progo na lokalni cesti med Medvo-
dami in Goričanami smo vgradili tudi 
električne vode za nov semafor. Ta ni 
bil financiran iz sredstev popoplavne 
sanacije, ampak iz proračuna Občine 
Medvode. Nismo ga postavili zato, da 
bi med ljudi vnašali slabo voljo, kot je 
tudi slišati. Namen je izboljšanju pro-
metne varnosti na nevarnem cestnem 
odseku – tudi v luči širitve gospodarske 
dejavnosti na tem območju. Občina že 
v letošnjem letu načrtuje prodajo 7.500 

kvadratnih metrov velikega zemljišča 
med podjetjema Jarc in Helios. Semafor 
bo omogočal varno vključevanje v pro-
met iz te obrtne cone v Vašah.

 Ͱ Nejevolja je bila tudi ob uvedbi 
enosmernega prometa za avtomobile 
na Ostrovrharjevi ulici. Ste že izmerili 
učinke nove prometne ureditve?
Analiza bo narejena. Ideja je bila dobra 
in z njo sledimo povečanju varnosti 
otrok v vrtcu in šoli na tem območju. 
Pri projektu so sodelovale v naši državi 
najbolj priznane institucije, prometni 
presojevalec in tudi krajevna skupnost, 
ki se je zdaj v celoti umaknila. Pritožbe 
krajanov bomo reševali naprej, nisem 
pa zagovornik urejanja zadev na ulici. Še 
enkrat bomo pregledali, ali je s prome-
tnega vidika možna kakšna rešitev, ki bi 
bila za tamkajšnje prebivalce, predvsem 
Kebetove ulice, bolj sprejemljiva. Zaradi 
te spremembe se je povečal tudi promet 
na Cesti na Svetje in treba bo natančno 
spremljati razmere tudi tam.

 Ͱ Do sprememb prihaja tudi pri 
projektih. Prizidek k zdravstvenemu 
domu je eden takšnih.
Večji prizidek s 1800 kvadratnimi metri 
površine ostaja enak, na drugi strani, 
kjer je vhod v obstoječi zdravstveni dom, 
pa se dodaja še en prizidek, v katerem 
bo spodaj lekarna, zgoraj pa uprava. Iz-
kazalo se je, da se dejavnost v našem 
zdravstvenem domu širi hitreje, kot 

nam uspe slediti s projektiranjem, kar 
je gotovo vredno vseh pohval. Gradbeno 
dovoljenje smo pridobili že pred več kot 
pol leta, tako da bomo šli v njegovo spre-
membo. Projekt zdaj predvideva dve fazi. 
Prva bo gradnja obeh prizidkov, druga pa 
rekonstrukcija obstoječega zdravstvene-
ga doma. Projekt je finančno zelo zahte-
ven, ocenjen na okrog osem milijonov 
evrov. Začetek gradnje je še vedno načr-
tovan za prihodnje leto.

 Ͱ Veliko ste na poti med Brusljem in 
Medvodami. Kakšne so zdaj vaše bru-
seljske naloge?
Zadnji dve leti sem nadomestni član 
Odbora regij. Sestavljajo ga lokalno in 
regionalno izvoljeni predstavniki iz 27 
držav članic Evropske unije. Doslej so-

delujem v komisiji za naravne vire ter 
nekaterih drugih delovnih telesih. Se 
pa mandat s koncem leta izteka, in če 
bo na ravni EU potrjeno, bom z novim 
letom postal stalni član, kar pa prinese 
še precej več dela in sodelovanja na raz-
ličnih področjih. Vsekakor pa je to prilo-
žnost, za katero sem vesel in počaščen, 
da mi je bila na ravni države zaupana.

V pripravi je Občinska celostna prometna 

strategija Medvode, ki bo pripravljena spo-

mladi prihodnje leto. Pri tem lahko dejavno 

sodelujete tudi prebivalci vseh naselij obči-

ne. V fazi Predlagaj ukrep, v zadnji, v kateri 

je še vključena širša javnost, lahko v ze-

mljevid vnesete predloge trajnostno narav-

nanih ukrepov – prometnih ureditev, za ka-

tere menite, da lahko izboljšajo varnost in 

učinkovitost prometa v Medvodah. Portal je 

dostopen na https://cps.projekti.si/med-

vode ali preko objavljene QR kode. Na sto-

pnišču občinske stavbe Občine Medvode 

je do konca novembra na ogled razstava o 

dobrih praksah prometnih ureditev po Slo-

veniji ter utrinkih iz procesa priprave nove 

Občinske celostne prometne 

strategije Medvode. Predsta-

vili so jo v okviru Evropskega 

tedna mobilnosti. M. B.

Oddajte predloge 
mobilnostnih ukrepov

»Direkcija za vode sedaj zahteva, da se naredijo hidrološko-
hidravlične študije. To je le ena od alinej iz zahteve, ki nas skrbi, 
saj je priprava teh študij lahko dolgotrajna. Menim, da bomo našli 
rešitev, ni pa prijetno, da se projekt ustavi po tem, ko se je sanacija 
mostov v Ločnici že začela.«
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Zeleni september v Medvodah se je zaključil. Obsegal je kar 
45 različnih dogodkov in aktivnosti. Najbolj pestro je bilo v 
Evropskem tednu mobilnosti od 16. do 22. septembra. Organi-
zatorji so zadovoljni. »Najlepša hvala vsem prostovoljcem, so-
delavcem, obiskovalcem (potnikom, kolesarjem in pešcem). 
Naredili ste korak iz svojega prostora ter ga usmerili proti 
lepšemu okolju in prijetnejši skupnosti – k spremembam na 
bolje!« so bile ob zaključku misli Gregorja Rozmana z Občine 
Medvode, koordinatorja razširjenega Evropskega tedna mo-
bilnosti v Medvodah.

PETINŠTIRIDESET AKTIVNOSTI
Da je bil uspešen, potrjujejo tudi številke. »V osnovno šolo se 
je s pešbusom naučilo hoditi 74 učencev, da bodo lahko nada-
ljevali sami, približno dvakrat toliko jih je izdelovalo okraske, 
ki so krasili javne površine. Te okraske je prispevalo tudi 136 
otrok iz vrtca, približno 60 pa jih je prišlo na poslikavo lic 
ali roke s trajnostnim motivom. V okviru celega meseca smo 
izvedli 45 različnih dejavnosti, ki se jih je udeležilo okrog 700 
obiskovalcev. Mimoidočih, ki sta se jih tako ali drugače dota-
knila Zeleni september in Evropski teden mobilnosti, pa je po 
ocenah med dva in tri tisoč, kar je približno osmina vseh ob-
čanov,« je le delček statistike predstavil Rozman. Med števil-
nimi aktivnostmi je poudaril namestitev kinetične vetrnice 
ob Medvoškem loku, delo akademske slikarke Andreje Eržen, 
razstavo Močvirje je vir moči v Parku dr. Branislave Sušnik, 
Park sobo, Grafitarnico med vodami in Dan brez avtomobila, 
ki so ga v Medvodah realizirali 20. septembra.
Letošnja tema Evropskega tedna mobilnosti je bila Udoben 
javni prostor – za vse. K temu lahko veliko pripomore prav 

vsak posameznik, pa tudi občina s svojimi projekti. V Evrop-
skem tednu mobilnosti so na srečanju z novinarji predstavili 
ukrepe trajnostne mobilnosti v občini. Mojca Murnik, podžu-
panja Občine Medvode, je poudarila, da jih je bilo v letošnjem 
in lanskem letu izvedenih kar nekaj. Najprej je omenila odpr-
tje kolesarske poti Vikrče–Pirniče–Medvode v dolžini dobrih 
šestih kilometrov in nove brvi čez Savo Medvoški lok. Uredili 
so pot za pešce med nogometnim igriščem in sotočjem Save 
in Sore, tlakovali poti okoli knjižnice, uredili makadamsko 
pot med Vikrčami in Spodnjimi Pirničami ter v sklopu sana-
cije po poplavah avtobusno postajališče v Goričanah. Veseli so 
tudi, da so Slovenske železnice investirale v novo kolesarnico 
na medvoški železniški postaji.

ZAČETEK GRADNJE BRVI
V teku in v načrtu imajo že nove projekte. Podžupanja je napo-
vedala skorajšnji začetek gradnje brvi Vikrče–Medno, ki je bila 
uničena v lanskih poplavah. Dela naj bi se začela ta mesec in 
trajala osem mesecev. Prihodnje leto je v načrtu tudi obnova 
brvi Rakovnik–Spodnja Senica, ki je bila prav tako poškodo-
vana v lanskih poplavah, a je ostala v uporabi. Z gradnjo ko-
munalne infrastrukture bo zgrajen pločnik na Ladji, v sklopu 
participativnega proračuna pa kolesarski pas na cesti v Vašah. 
Prometna sprememba je v načrtu tudi v Sori z gradnjo krožišča 
Sora–Dol. Za Cesto Komandanta Staneta je že izdelana idejna 
zasnovna ureditev s tlakovanjem in umirjanjem prometa. Pro-
jekt bo izveden hkrati z novo stanovanjsko gradnjo na obmo-
čju zbirnega centra. Želja je tudi zgraditi Loško kolesarsko pot 
in tako povezati Medvode, Goričane, Soro in Škofjo Loko. Pri 
tem se spopadajo s težavo pridobivanja zemljišč.
Ana Petrovčič, vodja nekaterih mobilnostnih projektov v obči-
ni Medvode, je v nadaljevanju povedala, da se pripravlja nova 

Projekti za trajnostne Medvode
Ob Evropskem tednu mobilnosti so predstavili izvedene projekte trajnostne 

mobilnosti, projekte v teku in tiste, ki jih še načrtujejo.

MAJA BERTONCELJ

V okviru Evropskega tedna mobilnosti so na Občini Medvode 

pripravili srečanje z novinarji, na katerem so predstavili projekte, ki 

so trajnostno naravnani. / Foto: Maja Bertoncelj

Organizatorji so obiskovalce pozivali, da se na dogodke odpravijo 

peš, s kolesom, javnim ali deljenim prevozom. Organiziran je bil tudi 

izlet z vlakom. / Foto: arhiv Občine Medvode
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občinska celostna prometna strategija. »Občina Medvode jo 
je na zadnje sprejela leta 2017, zato smo letos pristopili k iz-
delavi nove. Namen je, da uravnoteži načrtovanje prometnih 
površin za različne oblike mobilnosti. Izvedene so bile že raz-
lične aktivnosti. Upamo, da bo še v tem letu ali v začetku pri-
hodnjega strategija potrjena na občinskem svetu,« je pojasni-
la. Dodala je še, da bodo v prihodnjem letu uvedene postopne 
spremembe režimov parkirne politike. »Občina Medvode je 
bila s sosednjo Škofjo Loko izbrana za pilotno območje pri-
prave parkirne politike, ki naj bi v prihodnje služila kot vzor-
čen primer nam primerljivim občinam. Njeno pripravo smo 
začeli že v preteklem letu. Ta dokument je bil februarja letos 
sprejet na občinskem svetu, sedaj je parkirno politiko treba 
prenesti v prakso, kar pomeni, da bo sledila sprememba od-
loka o ureditvi mirujočega prometa, v naslednjem koraku pa 
še sprejetje odredbe, ki bo bolj podrobno definirala parkirne 
režime. Ti se bodo verjetno v prihodnje glede na potrebe še 
spreminjali in dopolnjevali.«

SISTEM MEDVODEK BODO ŠE RAZŠIRILI

Letos spomladi je bil vzpostavljen sistem izposoje e-koles 
MedvodEK. »Postavili smo štiri postaje z desetimi e-kolesi. 
Locirane so bolj v središču Medvod, omogočena je tudi pove-
zava z Ljubljano. Od aprila do konca junija je bilo zabeleže-
nih 955 najemov in 28 letnih naročnin. RRA LUR in 21 občin 
pripravlja projekt regijske mreže. Predvidevamo postavitev 
16 novih postaj po celotni občini in nakup 70 novih e-koles. 
Želja je povezati še središče Medvod z zaledjem. To je tudi pri-
ložnost za občane, da te postaje predlagajo za participativni 
proračun,« je še dejala Ana Petrovčič.

Hkrati s sistemom izposoje e-koles je bila ob koncih tedna 
uvedena tudi brezplačna avtobusna linija Medvode–Polho-
grajci. »S projektom Približajmo Polhograjce smo povezali 
središče Medvod s Katarino. Zasledovali smo cilj, da bi čim 
več ljudem, tudi tistim, ki nimajo lastnega prevoznega sred-
stva, omogočili prihod v Polhograjce in da bi na tem območju 
zmanjšali število vozil, zlasti zaradi pomanjkanja parkirišč. 

V tem testnem obdobju do konca maja prihodnje leto se bo 
pokazala rentabilnost linije, ali jo bomo obdržali. Zagotovo 
nekaj časa traja, da se ljudje navadijo na novosti,« je predsta-
vila Mojca Murnik.
Na medvoški občini se trudijo, da bi bili njihovi projekti traj-
nostno naravnani, hkrati pa si želijo, da bi bilo okolje čim bolj 
zdravo, čisto in prijetno.

»V okviru celega meseca smo izvedli 45 različnih 
dejavnosti, ki se jih je udeležilo okrog 700 
obiskovalcev. Mimoidočih, ki sta se jih tako ali 
drugače dotaknila Zeleni september in Evropski 
teden mobilnosti, pa je po ocenah med dva in tri 
tisoč, kar je približno osmina vseh občanov.«

Po občini Medvode se zapeljite z električnimi kolesi sistema MEDVODeK, ki vam omogočajo  
premagovanje krajših razdalj po mestnem središču in med naselji ter povezavo s sistemom 
Nomago Bikes v Ljubljani. Prvih 10 e-koles najdete na štirih postajališčih (Tržnica Medvode,  
Železniška postaja Medvode, Svetje pri zdravstvenem domu in Preska pri pokopališču).

Skeniraj za  

več informacij

Središče Medvod je popestrila Park soba, izložba recikliranega 
pohištva, ki so jo v okviru Evropskega tedna mobilnosti in Zelenega 
septembra postavili na dveh parkirnih mestih tržnice. / Foto: Peter 
Košenina

Lado Vidmar iz Žlebov veliko prehodi peš – tudi po svetu. Pripravil 
je potopisno predavanje Peš do konca sveta. / Foto: arhiv Občine 
Medvode
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V septembru se je nadaljevala tradicija 

letnih srečanj s predstavniki lokalnega 
gospodarstva, namenjenih izmenjavi 
mnenj o viziji, možnostih in izzivih ra-

zvoja. Župan Nejc Smole je v Galeriji Sora 
spregovoril o poteku sanacije po lanskih 
poplavah, drugih glavnih projektih v 
zadnjem letu, načrtovanih investicijah, 
izzivih, s katerimi se občinska uprava 
srečuje pri uresničevanju planov. Sezna-

nil je o postopku sprememb občinskega 
prostorskega načrta (SD OPN 01) – doku-

ment je v fazi pridobivanja prvih mnenj 
– ter o razpoložljivosti zemljišč v obrtno-

-poslovnih conah v občini.
V obrtni coni v Vašah medvoška obči-
na po županovih besedah še letos na-

črtuje prodajo svojih parcel (dveh) v 
skupni velikosti 7500 kvadratnih me-

trov, na Jeprci, kjer razpolaga z okoli 
30.000 kvadratnimi metri zemljišča, 
pa na prodajo računa prihodnje leto. 
Trenutno se projektira uvoz v poslovno 
cono z državne ceste, poleg tega je pod-

pisana pogodba za pripravo občinske-

ga podrobnega prostorskega načrta, je 
pojasnil in dodal, da za zdaj še ni bila 
sprejeta odločitev, ali bodo zemljišče 
ponudili v celoti ali ga bodo razdelili. Če 
bo interes, sploh med medvoškimi pod-

jetji, se nagibajo k drugi možnosti. Pov-

praševanje zainteresiranih za nakup 
zemljišč v občini Medvode in izkušnje 
pri prodaji parcel v Preski sicer kažejo, 
da so zanimivejše večje površine. »Lani 

smo ponudili 1000 kvadratnih metrov, 
a ni bilo interesentov, tudi ne za 5000 
kvadratov. Dobivamo povpraševanja po 
10- in več tisoč kvadratnih metrov veli-
kih parcelah, ki jih težko zagotovimo.« 
Kljub temu upajo, da se bo zapolnila 
tudi preška obrtna cona.
Predstavniki gospodarstva so med dru-

gim še izvedeli, da potekajo pogovo-

ri glede upravne enote; kot je povedal 
župan, v smeri, da bi Medvode izpod 
okrilja ljubljanske, ki je močno obre-

menjena, prešle k škofjeloški, s tem da 
bi to prineslo širitev sedanje kadrovske 
zasedbe oziroma nabora upravnih na-

log v Medvodah. »Ključno bi bilo, da bi 
dobili tudi izdajo gradbenih dovoljenj,« 
je poudaril.

»Taka srečanja so pozitivna, saj je po-

membno sodelovanje in sobivanje v 
kraju, sploh ko je prostor omejen, vemo 
pa tudi, da se brez gospodarstva družba 
ne more razvijati,« je po dogodku pove-

dala direktorica podjetja Donit Tesnit 
Marjana Novak.
Predvidoma v novembru Občina Med-

vode načrtuje tudi eno izmed srečanj v 
okviru evropskega projekta Repower In-

dustries (Opolnomočimo industrijo), v 
katerem se bo v naslednjih štirih letih 
skupaj s partnerji iz šestih držav posve-

čala ukrepom za večjo energetsko sa-

mozadostnost in varnost industrijskega 
sektorja, med drugim preko prepozna-

vanja primerov dobrih lokalnih in tujih 
praks ter razprav na temo energetike.

Desetčlanska delegacija Mednarodnega odbora Medvode je 
na začetku poletja obiskala pobrateno mesto Crest v Franciji. 
Obisk je bil tematsko povezan s takrat bližajočimi se olimpij-
skimi igrami, ki jih je gostila Francija, in z lokalnim prazno-

vanjem Fête de la Musique (Glasbeni festival).
Delegacijo je skupaj z novo članico Heleno Rismondo vodila 
Mojca Urbas. Med člani delegacije so bili tudi kulturna pred-

stavnica Mojca Sfiligoj ter glasbeniki iz Rožanske muzike: 
Lucija Žagar, Tajda Klobučar, Tjaša Osredkar, Ažbe Dolenec, 

Lenart Končan, Martin Zupet in Domin Košir kot predstavnik 
ekipe petanke. »Obisk je bil uspešen, saj so delegati poglobili 
prijateljske vezi s pobratenim mestom in navezali nove sti-
ke. Mojca Sfiligoj je med obiskom razpravljala o možnostih 
umetniške rezidence v Crestu, kar odpira nove možnosti na 
področju kulturnega sodelovanja. Program je bil bogat s kul-
turnimi in športnimi dogodki, pri katerih so delegati aktivno 
sodelovali. Glasbeniki iz Medvod so navdušili s svojim nasto-

pom v središču mesta, kar je prispevalo k živahnemu vzdušju 
praznovanja,« je pojasnila Ana Barle, predsednica Mednaro-

dnega odbora Medvode.

Na srečanju s predstavniki medvoškega gospodarstva so bile poleg aktualnih 
občinskih projektov v ospredju površine, ki so na voljo gospodarstvu.

ANA JAGODIC DOLŽAN

MAJA BERTONCELJ

Predstavniki gospodarstva so več o občinskih projektih in načrtih izvedeli tudi skozi pogovor. 

/ Foto: Peter Košenina

Priložnosti v obrtno-poslovnih conah

Medvoška delegacija v Crestu
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Stacionarni radar za merjenje hitrosti v prometu je po novem 

tudi na območju občine Medvode. Kot so povedali na občini, 
so po številnih pobudah občanov za umirjanje hitrosti z re-

dnimi merjenji skupaj s sosednjo Občino Škofja Loka postavi-
li prva ohišja in najeli stacionarni radar.

NOVE LOKACIJE OHIŠIJ
Prvi stacionarni radar v Medvodah bo hitrosti meril pred 
centrom starejših DEOS Medvode ob Zbiljski cesti, kjer je 
omejitev 50 kilometrov na uro. »Zbiljska cesta je ena od 
dveh državnih cest na območju naše občine z veliko pro-

metno obremenitvijo. Ker je na tem območju prisotnih več 
ranljivih skupin, od stanovalcev doma starejših do otrok na 
poti v šolo in drugih sprehajalcev, je upoštevanje cestnopro-

metnih pravil zelo pomembno za varnost vseh udeležencev 
v prometu. Na tem območju je Policija obravnavala že se-

dem prometnih nesreč, tako Policija kot redarstvo pa sta ob 
merjenjih hitrosti izmerila veliko prekoračitev,« so pojasnili 
odločitev za prvo lokacijo.
Do konca leta bodo ohišje za stacionarni radar postavili še 
na lokalni cesti v naselju Vaše, v naslednjem letu pa ga na-

črtujejo postaviti še na dveh lokacijah. Najeto radarsko na-

pravo bo redarstvo selilo in bo izmenično merila hitrost v 
ohišjih na lokacijah v občinah Medvode, Škofja Loka, Naklo 
in Radovljica. Redarstvo je doslej meritve hitrosti izvajalo le 
z mobilnim radarjem, ki bo tudi v prihodnje redno v upo-

rabi.
Kot so poudarili na Občini Medvode, gre za ukrep v smeri ve-

čje prometne varnosti, in ne polnjenja občinske blagajne. »V 
letu 2023 je Občina Medvode z naslova glob in drugih kazni, 
ki jih je izdal medobčinski inšpektorat in redarstvo, prejela 
dobrih 37 tisoč evrov, v enakem obdobju pa je za delovanje 
inšpektorata in redarstva prispevala dobrih 80 tisoč evrov. Ta 
podatek nam pove, da zaradi kazni občinski proračun ni bil 
prav nič bogatejši.«

SEMAFOR PRI PODVOZU
Novost na področju prometa je tudi nov semafor pri podvozu na 
lokalni cesti Medvode–Goričane, ki bo omogočal varno vključe-

vanje v promet iz obrtne cone v Vašah. »Ob obnovi obvoza smo 
izkoristili priložnost in hkrati vgradili tudi električne vode za 
nov semafor, ki pa ni bil financiran iz sredstev popoplavne sa-

nacije, ampak iz proračuna Občine Medvode. Ne bo deloval na 
vnaprej določen interval, ampak se bo rdeča luč na glavni cesti 
vklopila v primeru, ko bo na novem prehodu za pešce pešec 
sprožil tipko za prečkanje ceste. V smeri proti Vašam je vgrajen 
tudi senzor, ki bo zaznaval promet s stranske ceste in v prime-

ru, kadar se bo s stranske na glavno cesto vključevalo vozilo, z 
ustavitvijo prometa iz smeri Goričan in Medvod omogočil var-

no vključevanje na glavno cesto na tem nevarnem odseku,« so 
o razlogu za novost povedali na Občini Medvode.
Na tem območju se bo v naslednjih letih promet še povečal, 
saj je med podjetjema Jarc in Helios nepozidanih še več kot 
tri hektare zemljišč, namenjenih gospodarski coni. Še to je-

sen bo Občina Medvode v prodajo ponudila zemljišče v njeni 
lasti v velikosti dobrih 7500 kvadratnih metrov.

Pred začetkom zimske sezone iz Medobčinskega inšpektorata 
in redarstva občin Radovljica, Škofja Loka, Medvode in Naklo 
ponovno opozarjajo na obvezno obrezovanje in vzdrževanje 
vegetacije ob občinskih cestah. »V javnem interesu tako obči-
ne kot tudi njenih občanov in drugih uporabnikov javnih cest 
je, da so te pregledne, lahko prehodne, prevozne in varne. 
Skladno z določili zakonodaje so lastniki zemljišč ob javnih 
cestah dolžni redno in vestno skozi vse leto skrbeti za obrezo-

vanje vegetacije (žive meje, grmičevje, drevje, visoke poljšči-
ne ...), ki raste v varovalnem pasu javne ceste. Varovalni pas 
ceste se meri od zunanjega robu cestnega zemljišča in je na 
vsako stran občinske ceste širok pri lokalni cesti pet metrov, 
pri javni poti štiri metre in pri lokalni zbirni in lokalni kra-

jevni cesti štiri metre. Vegetacija naj bo obrezana tako, da bo 
zagotovljena preglednost ceste, zračni prostor nad cestiščem 
mora biti prost, prometna signalizacija ter javna razsvetljava 
pa morata biti vidni in dostopni,« obveščajo. Še posebej opo-

zarjajo na obrezovanje vegetacije, ki raste ob pločnikih.

Prvi stacionarni radar bo hitrosti meril pred centrom starejših DEOS Medvode ob 

Zbiljski cesti. Naslednje ohišje bo v Vašah, kjer je novost semafor pri podvozu.

MAJA BERTONCELJ

MAJA BERTONCELJ

Stacionarni radar pred centrom starejših DEOS Medvode ob Zbiljski 

cesti, kjer je omejitev 50 kilometrov na uro / Foto: Peter Košenina

Prvi stacionarni radar, novi semafor

Obvezno obrezovanje vegetacije
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Na pobude občank in občanov, ki celo 
leto na različnih izvirih v občini zaje-
majo vodo za pitje, je Občina Medvode 
za tri različne izvire (Straža, Senica, 
Studenec) naročila preverbo, ali je voda 
primerna za pitje.
Prvo vzorčenje je Nacionalni laboratorij 
za zdravje, okolje in hrano izvedel sredi 
julija in s kemijskim in mikrobiološkim 
preskušanjem preveril vse parametre, 
ki veljajo za pitno vodo. »Za izvir Straža 
(Spodnje Pirniče) rezultati preizkušanih 
parametrov ta dan niso presegali mejnih 
vrednosti, kar pomeni, da je bila voda v 
vzorcu primerna za pitje. Na izviru Seni-
ca (Zgornja Senica) so bile v vzorcu pre-
sežene mejne vrednosti Escherichie coli 
in koliformnih bakterij, kar pomeni, da 
tako onesnaženje pitne vode predstavlja 
tveganje za zdravje ljudi. Brez ustrezne 
priprave vode taka voda ni primerna 
za uporabo kot pitna voda. Isto velja za 
vodo na izviru Studenec (Ulica k studen-
cu Medvode). V vzorcu so našli bakterije 
Escherichia coli, koliformne bakterije in 
enterokoke. Povečano je bilo tudi števi-
lo kolonij pri 22 °C in 37 °C. Rezultati so 
presegali predpisane mejne vrednosti,« 
so sporočili z Občine Medvode in takrat 
opozorili, da na omenjenih izvirih ka-
kovosti vode ne spremljajo redno in da 
se ta lahko spreminja tudi glede na vre-
menske in druge dejavnike.
To so potrdila vzorčenja, ki jih je Naci-
onalni laboratorij za zdravje, okolje in 
hrano za vse tri izvire ponovno izvedel 
sredi septembra. »Rezultati vseh vzorcev 

presegajo predpisane mejne vrednosti, 
kar pomeni, da brez ustrezne priprave 
vode ta ni primerna za uporabo kot pi-
tna voda. Za razliko od julijskih vzorcev 
so bile tokrat tudi na izviru Straža pre-
sežene mejne vrednosti enterokokov in 
koliformnih bakterij,« so pojasnili.
V poletnih mesecih so bile opravljene 
tudi analize kopalnih voda na dveh naj-
bolj priljubljenih lokacijah za kopanje v 
medvoški občini. Na kopališču pri jezu v 
Goričanah zadnjih nekaj let analize na-
roča Javni zavod Sotočje Medvode. Vzor-
čenje je Nacionalni laboratorij za zdrav-
je, okolje in hrano izvedel 7. junija in 24. 
junija. Noben vzorec ni bil skladen, saj so 
bile v obeh presežene vrednosti bakterije 
Escherichia coli. Preverili so tudi vodo v 
naravnem kopališču Straža v Spodnjih 
Pirničah. Vzorec, odvzet 5. avgusta, je bil 
skladen tako pri parametru Escherichia 
coli kot tudi pri parametru enterokoki, 
kar pomeni, da je bila voda ta dan pri-
merna za kopanje.

Kakovost vode na izvirih
Na vodnih izvirih Straža, Studenec in Senica so 
preverjali, ali je voda primerna za pitje.

MAJA BERTONCELJ

Izvir na Zgornji Senici / Foto: Peter Košenina

Stalno obvestilo
Na podlagi prejetih poročil o spremljanju 
zdravstvene ustreznosti pitne vode iz va-
ških vodovodnih sistemov (VVS) in javnih 
vodovodnih sistemov (VS), uporabnike pitne 
vode iz naslednjih VVS in VS obveščamo, da 
je zaradi varovanja zdravja ljudi v veljavi sta-
len ukrep prekuhavanja pitne vode in je zato 
potrebno do nadaljnjega vodo za uporabo v 
prehrambne namene obvezno prekuhavati:
VVS Žlebe – Seničica (Žlebe)
VVS Žlebe – Jeterbenk – le hiše, ki so priklju-
čene na vodovodni sistem pred vodohranom
VVS Vaše – le hiše, ki niso priključene na jav-
ni vodovodni sistem
VVS Sora – le hiše, ki niso priključene na jav-
ni vodovodni sistem

Poročila o spremljanju zdravstvene ustre-
znosti pitne vode iz posameznih VVS in VS 
ter poročila o preskusih posameznih vzorcev 
pitne vode so stalno dostopna na spletnih 
straneh Občine Medvode (http://www.med-
vode.si/objave/31).

Navodila, priporočila in mnenja glede 
vzdrževanja sistemov za oskrbo s pi-
tno vodo ter hišnih vodovodnih siste-
mov so objavljena na spletnih straneh 
Nacionalnega inštituta za javno zdravje  
(http://www.nijz.si/sl/podrocja-dela/moje-
-okolje/pitna-voda/pitna-voda-za-splosno-
-javnost).

Eko društvo Trnovec, Eko društvo Vodovod 
Seničica, Zavod Vodovod Preska, Društvo za 

varstvo voda Žlebe, Vodovodni odbori VVS 
in Občina Medvode

Občina Medvode se je leta 2022 pridružila 
pobudi Circular Shield in vstopila v Komu-
nalni snovni krog Ljubljana, v okviru kate-
rega javne objekte oskrbujejo s higienskim 
papirjem, ki je izdelan iz odpadne embala-
že, tetrapaka. »Postopoma se projektu pri-
ključuje vse več upravljavcev objektov z ob-
močja občine Medvode. Prva je bila Občina 
Medvode z občinsko stavbo, mrliškimi ve-
žicami in tržnico, sledili pa so Javni zavod 
Sotočje Medvode (Športna dvorana Med-
vode, Kulturni dom Medvode, Klub Jedro, 
Rojstna hiša Jakoba Aljaža), Osnovna šola 
Pirniče in Društvo Barka. Merimo učinke 
na okolje. Sodelujoči partnerji v Medvodah 
smo tako v letu 2023 pred sečnjo ohranili 
41 dreves oziroma 164 kvadratnih metrov 
gozda. Reciklirali smo 90.055 kosov oziro-
ma 3.381 kilogramov odpadne embalaže. 
S tem smo zmanjšali emisije ogljikovega 
dioksida za 2.563 kilogramov in preprečili 
sežig oziroma odlaganje 9 kubičnih metrov 
odpadne embalaže,« so pojasnili na Občini 
Medvode. M. B.

Higienski papir iz 
tetrapaka

Začenja se gradnja opornega armiranobetonskega zidu ob javni poti Seničica 25 – zna-
menje pri hišni številki Seničica 30 (Zavašnik). Z Občine Medvode obveščajo, da bo v 
času del na delu gradnje pri hišni številki Seničica 30 vzpostavljena popolna zapora javne 
poti, ki vodi do Golega Brda – hrib, obvoz pa bo po cesti mimo Slavkovega doma. Ker je 
cesta med Slavkovim domom in cerkvijo ozka, bo v času del promet potekal izmenično 
enosmerno, kar bo urejeno s semaforjem s 5-minutnim intervalom. Ta bo v spodnjem delu 
pri ekološkem otoku in zgoraj pri odcepu za Katarino. Prebivalce, ki živijo med obema 
semaforjema, pozivajo k pozornosti o smeri intervala oziroma odstopu prednosti koloni v 
primeru srečanja. Obvoz bo imel tudi šolski avtobus, ki pa ohranja obstoječa postajališča. 
Dela bodo zaključena predvidoma do konca leta. M. B.

Gradnja in zapora na Golem Brdu
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Prostofer je program zavoda Zlata mre-

ža in slovenskih občin, namenjen pa 
je izboljšanju kakovosti življenje ljudi, 
starejših od 65 let. V Medvodah se za-

nimanje zanj povečuje, zato bi v svoje 
vrste radi privabili nove prostovoljne 
voznike.
Prostofer deluje v 108 slovenskih obči-
nah, v Medvodah že četrto leto. Števi-
lo prevozov se povečuje. V letih 2021 in 
2022 so v celem letu opravili po pribli-
žno tristo prevozov, lani že skoraj štiri-
sto, letos pa tristo že do sredine septem-

bra. »Povpraševanje je vedno večje, na 
drugi strani pa bi potrebovali tudi več 
voznikov. Trenutno je aktivnih samo 
šest. Kdor koli se prepozna v vlogi pro-

stovoljca voznika je zelo dobrodošel, da 
se pridruži,« je na septembrskem sreča-

nju z vozniki Prostoferja povedala Maja 
Rant, vodja pomoči na domu v Javnem 
zavodu Sotočje. Voznik je lahko kdor 
koli z vozniškim dovoljenjem in nekaj 
prostega časa. Najboljše izkušnje imajo 
z mlajšimi upokojenci, ki imajo več pro-

stega časa in voljo za tako delo. Prosto-

fer je namenjen predvsem starejšim za 
prevoze do zdravstvenih ustanov. Kdor 
bi rad rezerviral prevoz, naj najmanj 

tri dni pred potjo pokliče na brezplačno 
telefonsko številko 080 10 10. V klicnem 
centru bodo zabeležili njegove podatke 
in ga povezali z voznikom, ki bo prevoz 
opravil. »Imam same lepe izkušnje. Ko 
sem nazadnje nazaj pripeljala gospo iz 
doma starejših, sva šli skupaj proti vho-

du. Tam je sedelo nekaj stanovalcev in 
gospa jim je ponosno dejala: 'To je pa 

moja šoferka!' Iz več ust se je takoj za-

slišalo: 'Pa moja tudi, moja tudi!',« se v 
smehu spominja Darinka Nagode, voz-

nica prostovoljka.
Vozniki so med vožnjo na voljo za pogo-

vor in pravijo, da slišijo veliko zanimi-
vih zgodb. Slabih izkušenj nimajo, si pa, 
kadar so na vrsti, za Prostofer rezervira-

jo cel dan.

Medvoški občinski svetniki so se konec 
septembra sestali na prvi seji po pole-

tnih počitnicah.
Osrednja točka 12. seje je bila rebalans 
proračuna Občine Medvode za leto 
2024, ki je bil sprejet. Kot je pojasnjeno 
v obrazložitvi, so razlogi za spremem-

be zlasti v spremenjenih okoliščinah, 
ki so jih povzročile poplave 4. avgusta 
lani, nujnost uskladitve prihodkov in 
odhodkov z dinamiko izvajanja projek-

tov in nova dejstva, vezana na vključi-
tev novih obveznosti v proračun. V re-

balansu proračuna za leto 2024 znašajo 
prihodki dobrih 21,3 milijona evrov in 
se glede na sprejeti načrt znižujejo za 

4,15 odstotka, predvsem zaradi niž-

jih načrtovanih prihodkov od prodaje 
stavbnih zemljišč (za milijon evrov) in 
komunalnega prispevka (dobrih 400 
tisoč evrov), višji pa so načrtovani pri-
hodki iz državnega proračuna in pro-

računa Evropske unije iz kohezijskega 
sklada. Odhodki z odplačilom dolga so 
načrtovani v višini dobrih 27,8 milijona 
evrov in so višji za dobrih 1,92 odstotka. 
Načrtovani proračunski primanjkljaj 
za leto 2024 je tako dobrih šest mili-
jonov evrov. Primanjkljaj in odplačilo 
dolga bodo pokrili s prenosom sredstev 
iz preteklih let v višini skoraj 6,5 mili-
jona evrov. S spremembami proračuna 
za leto 2024 so uskladili tudi Načrt ra-

zvojnih programov 2024–2027.

Prvič doslej so obravnavali polletno po-

ročilo o izvrševanju proračuna Občine 
Medvode za leto 2024, sprejeli so Sklep 
o spremembah in dopolnitvah Skle-

pa o Načrtu ravnanja z nepremičnim 
premoženjem Občine Medvode za leto 
2024, po hitrem postopku Pravilnik o 
spremembi Pravilnika o ohranjanju in 
spodbujanju razvoja kmetijstva, goz-

darstva in podeželja v Občini Medvode, 
v osnutku pa Odlok o določitvi podalj-
šanega obratovalnega časa gostinskih 
obratov in kmetij, na katerih se opra-

vlja gostinska dejavnost v občini Med-

vode. Za nadomestnega člana Sveta za 
preventivo in vzgojo v cestnem prome-

tu Občine Medvode so imenovali Marka 
Trbežnika.

Najprimernejši so mladi upokojenci.

PETER KOŠENINA

MAJA BERTONCELJ

Prostoferju v Medvodah primanjkuje voznikov prostovoljcev, zato v svoje vrste vabijo nove.  

/ Foto: Peter Košenina

Prostofer si želi več voznikov

Sprejeli rebalans proračuna



OKTOBER
NOVEMBER’24

KULTURA  / KULTURNI DOM MEDVODE

KONCERT / KULTURNI DOM MEDVODE

KONCERT / KULTURNI DOM MEDVODE

RAZVEDRILO / KULTURNI DOM MEDVODE

ŠPORT / JAVNI ZAVOD SOTOČJE

10. 10. 
JESENSKI OBČINSKI
KROS 2024 - SMLEDNIK
ob 14. uri

vstop prost 

22. 10.
Medkulturno 
srečanje ob pečenem 
kostanju in 
fotografijah

ob 19. uri 

Bar Kulture 313,6 - 
Kulturni dom Medvode

25. 10.
KINO DAN_ 
ob 18. uri, starost 5+

31. 10.  
NOČ ČAROVNIC 
_PO LABIRINTU 
“SVOBODE”
Kulturni dom Medvode

8. 11.
GLASBENI ABONMA 
IN IZVEN:

TORI TANGO
ob 20. uri 

11. 10. 
GLASBENI ABONMA 
IN IZVEN:

SEVERA GJURIN 
z zasedbo
ob 20. uri

 

 Vstopnina: 16 eur 
 TIC Medvode, BAR KULTURE 313,6 
 in na blagajni KULTURNEGA DOMA 

 uro pred predstavo

ob 20. uri, starost 7+ vstopnice: TIC Medvode, 
BAR KULTURE 313,6 

in na blagajni KULTURNEGA DOMA 
 uro pred predstavo

INFO TOČKA 65+
070 505 970
ZLATI KOTIČEK 

Mercator center Medvode,
1. nadstropje

vsak četrtek, od 10. do 12. ure,  
s pričetkom 3. oktober

Starejši lahko dobite informacije, 
nasvet ali pogovor o storitvah in 
pravicah s področja socialnega 

varstva in zdravja ter 
aktivnostih za starejše.

BREZPLAČNA UČNA POMOČ ZA 
MEDVOŠKE OSNOVNOŠOLCE 
IN DIJAKE - matematika in fizika

prijave: mladina@zavodsotocje.si

vstopnice: TIC Medvode,
BAR KULTURE 313,6

in na blagajni KULTURNEGA DOMA 
uro pred predstavo

vstopnice: TIC Medvode,
BAR KULTURE 313,6

in na blagajni KULTURNEGA DOMA 
uro pred predstavo

med 16.00 in 23.00, 
na vsako polno uro

Informacije in prijave: 
barkulture313@gmail.com

tematska 
doživljajska 
pot
Starost 5+
in družine
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Medvoški taborniki so svojo pot začeli 
leta 1975 kot del ljubljanskega Odreda 
dobre volje. Že v tem letu so se prvič 
udeležili taborjenja, leto kasneje pa so 
izobrazili prvo generacijo vodnikov. Ta-
krat je bilo v Medvodah med petdeset 
in šestdeset navdušencev, ki so želeli 
postati taborniki. Zaradi oddaljenosti 
od Ljubljane in naraščajočega števi-
la članov so 16. oktobra 1984 ustanovi-
li svoj odred – Odred dveh rek, ki se je 
leta 1992 preimenoval v Rod dveh rek. 
V naslednjih desetletjih je doživel izje-
men razvoj, danes pa združuje več kot 
sto članov.
Na osrednji proslavi ob jubileju, ki je 
vključevala pogostitev, koncert in de-
lavnice za otroke, je starešina Anže Jen-
ko napovedal, da bodo letos sprejeli še 
en nov vod. »Naša prednost je tesno so-
delovanje z lokalno skupnostjo, Civilno 
zaščito, občinskimi javnimi zavodi in 
drugimi prostovoljskimi organizacija-
mi v občini,« je pojasnil Jenko.
Poudaril je, da so pred desetimi leti 
v upravljanje prejeli hiško v Preski, v 
zadnjih petih letih pa so vanjo in nje-
no okolico vložili nešteto prostovoljnih 
ur za prenovo in ureditev, s čimer so 
vzpostavili pravi taborniški center. Med 

drugim so prenovili zgornje nadstropje 
hiške, ki prej ni bilo primerno za biva-
nje, spodaj pa so umestili kuhinjo in 
sejno sobo. Na prostem so uredili trav-
nik, utrdili brežino pri jezercu, postavili 
ograjo in tlakovce za zunanjo kopalni-
co. »Pri urejanju okolice so nam poma-
gali tudi prebivalci Preske, ki so na par-
ticipativnem proračunu izglasovali naš 
projekt,« je dodal Jenko.

V prihodnosti si želijo medvoški tabor-
niki urediti stalno ognjišče ter izvesti še 
nekaj manjših projektov. Nastaja pa tudi 
nova idejna zasnova za prihajajoči par-
ticipativni proračun. »Ureditev mostov, 
poti okoli ribnika ter postavitev učilnice 
v naravi, ki bi jo lahko uporabljala tudi 
Osnovna šola Preska ali pa katera koli 
druga šola v naši občini,« je dejal Jenko.
Na proslavi je zbrane nagovoril tudi na-
čelnik Zveze tabornikov Slovenije Rok 
Pandel, ki je društvu ob jubileju podelil 
spominsko plaketo, njihovim prosto-
voljcem pa srebrna in bronasta prizna-
nja za deset oziroma pet let aktivnega 
delovanja. Medvoški župan Nejc Smole 
pa je tabornikom ob tej priložnosti izro-
čil posebno darilo. Občina Medvode jim 
je namreč dodelila v uporabo dva hek-
tarja gozda v neposredni bližini.
V govoru je župan še spomnil, da so 
taborniki nekoč delovali v prostorih v 
središču Medvod, nakar jim je občina 
v uporabo predala omenjeno hiško, pri 
čemer sosednje zemljišče ni bilo v ob-
činski lasti, a so ga odkupili pred štiri-
mi leti. Poudaril je še, da so taborniki 
čudovito uredili prostor, ki je bil prej za-
nemarjen, in se jim je zahvalil za njihov 
neprecenljivi prispevek pri delu Civilne 
zaščite, posebej pa je poudaril njihovo 
pomoč ob lanskoletnih poplavah.

Ob jubileju dobili v uporabo dva hektarja gozda
Društvo tabornikov Rod dveh rek Medvode letos praznuje štirideset let delovanja.

MAŠA LIKOSAR

Prejemniki srebrnih in bronastih priznanj za deset oziroma pet let aktivnega delovanja 

/ Foto: Tina Dokl

Poslanstvo medvoških tabornikov ostaja vzgoja mladih v odgovorne, samostojne in aktivne 

posameznike. / Foto: Tina Dokl
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Odkar je pred dvema letoma imela priložnost pridobiti prve 
igralske izkušnje, 14-letna Kaja Šuštar z Golega Brda upa, da 
bo postala igralka. Ta čas jo že lahko spremljamo na platnih 
kinematografov v eni od glavnih vlog v otroškem filmu Igri-
šča ne damo!, zaigrala pa je tudi v otroški nadaljevanki Smr-
dljivc, ki jo bodo na TV Slovenija predvajali prihodnjo pomlad.
Vrata v igralski svet so se Kaji, ki ta čas obiskuje 9. razred 
Osnovne šole Preska, odprla prek njene prostočasne dejavno-
sti: rolkanja, ki ga trenira štiri leta. »Trener mi je povedal, da 
ustvarjalci celovečernega filma iščejo dekle, ki zna skejtati, da 
bodo posneli kratek film,« se spominja Kaja. Tako je sodelova-
la pri snemanju nekajminutnega filma, s katerim so zbirali 
prva sredstva, z ekipo pa se je zelo ujela, zato so jo povabili na 
avdicijo. Po opravljenih petih krogih avdicij je prišla med pet 
mladih glavnih igralcev filma Igrišča ne damo!, ki je na redni 
spored slovenskih kinematografov prišel v začetku septembra.
Otroška akcijska pustolovščina v režiji Klemna Dvornika pri-
poveduje o mladih skejterjih iz Šiške, ki se zoperstavijo pohle-
pni »mašineriji« in pred uničenjem rešijo svoje igrišče. Vlada 
mu skejterska kraljica Luna, v katero se je vživela Kaja. »Luna 
je na začetku zelo tečna in nesramna, kar mi je predstavlja-
lo precejšen izziv, potem pa sva si precej podobni,« nam je 
zaupala. Ob mladih igralcih je v filmu, ki so ga snemali lan-
sko poletje, zaigralo tudi nekaj znanih imen: Marko Mandić, 
Gregor Zorc in Saša Pavček. Kaja je poudarila, da film mlade 
nagovarja, naj ne bodo samo na telefonih, pač pa naj gredo 
ven in si naberejo izkušnje, ter jim sporoča, naj se borijo za 
tisto, kar jim je pomembno.
Film so predvajali tudi na treh mednarodnih filmskih festi-
valih: v Sarajevu, kjer je prejel nagrado za najboljši otroški 
film po izboru žirije, v švicarskem Locarnu in v Nemčiji na 
festivalu Schlingel. Festivalov v Sarajevu in Švici se je v družbi 
drugih glavnih junakov filma in režiserja udeležila tudi Kaja. 
»Bila je super izkušnja.« Ob prihodu filma v naše kinema-

tografe so z ekipo gostovali tudi na številnih premierah po 
Sloveniji. »Bilo je zabavno, čeprav je bil tempo kar naporen, 
vsak dan smo bili v drugem kraju.«

ZAIGRALA ŠE V SMRDLJIVCU
Kaja je igralske izkušnje nabirala tudi minulo poletje ob sne-
manju nove otroške nadaljevanke Smrdljivc, ustvarjene po 
istoimenskem mladinskem romanu Roka Bohinca. Nadalje-
vanko v šestih epizodah so v režiji Filipa Jembriha Jandrasa 
posneli na osnovni šoli v Šenčurju. Kaja je z avdicijo prišla do 
ene od petih glavnih vlog – vživela se je v učenko Umo. »Je 
povsem drugačna kot jaz, čisto drugače se oblači, njen stil mi 
ni všeč, je bolj tiha in malce 'čarovniška'. Za to vlogo sem si 
morala ostriči in pobarvati lase, kar ni bilo preprosto,« je raz-
krila Kaja. Mladi protagonisti so nastopili ob boku izkušenih 
igralcev Iztoka Drabika Juga in Nike Manevski.
Nadaljevanka se dogaja na šoli, kjer eden od učencev vrže smr-
dljivo bombico, zaradi česar morajo izprazniti prostore. Rav-
natelj in šolska svetovalna delavka morata med petimi osu-
mljenci odkriti krivca. Čeprav je videti, da bo razplet preprost, 
se zgodba vse bolj zapleta. S seboj prinaša tudi pomembna spo-
ročila. Kaji se zdi zelo pomembno, da opozarja na problemati-
ko medvrstniškega nasilja, ki se dogaja v šoli in spletu.
Zaupala nam je tudi, da doslej ni hodila v nobeno dram-
sko skupino ali igralsko šolo. »Za obe vlogi – tako v filmu 
kot nadaljevanki – smo imeli vaje z režiserjem in potem še z 
drugimi igralci, da se nam je bilo lažje pripraviti.« Kaji med 
slovenskimi igralci največji vzor predstavljajo Katarina Čas, 
Jurij Zrnec in Marko Mandić, ki, kot omenjeno, igra v filmu 
Igrišča ne damo! in je bil mladim igralcem v veliko pomoč.
Kaja upa, da bo dobila še kakšno igralsko priložnost. V nada-
ljevanju se namerava vpisati na umetniško gimnazijo, smer 
film in gledališče, nato pa na Akademijo za gledališče, ra-
dio, film in televizijo. »Hočem biti igralka in upam, da mi bo 
uspelo.«

Postati si želi igralka
Kaja Šuštar z Golega Brda je ena od glavnih junakinj v filmu Igrišča ne damo!, ki ga ta 
čas predvajajo v kinih. Spomladi jo bo možno spremljati tudi v seriji Smrdljivc.

ANA ŠUBIC

Kaja Šuštar / Foto: Primož Pičulin

S snemanja filma Igrišča ne damo!: Kaja v akciji. Rolkanje sicer 
trenira štiri leta. / Foto: Luka Matijevec
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Športno igrišče ob Osnovni šoli Preska se 
je 19. septembra spremenilo v poligon mi-
kromobilnosti. Po njem so se hkrati giba-

li pešci, kolesarji, uporabniki električnih 
skirojev in koles, invalidskih vozičkov in 
rolk. Učili so se pozornosti in strpnosti do 
vseh udeležencev v prometu.
V naši okolici je vedno več različnih 
mikromobilnih prevoznih sredstev. To 
so zgoraj našteta prevozna sredstva, 
ki so učinkovita za hitrejše premika-

nje na razdaljah do deset kilometrov. 
Predvsem v mestih znatno prispevajo k 
zmanjševanju gostote motornega pro-

meta in onesnaževanja okolja. Z veča-

njem števila uporabnikov mikromobil-
nih prevoznih sredstev so se pokazale 
tudi njihove pomanjkljivosti. »Začelo je 
prihajati do trkov in poškodb. Odločili 
smo se, da bomo o problematiki začeli 
ozaveščati uporabnike s pomočjo Kri-
žišč mikromobilnosti. To je premično 
mesto srečanj, kamor povabimo ude-

ležence različnih generacij, ki se lahko 
preizkusijo v različnih vlogah na različ-

nih prevoznih sredstvih. Tukaj v nad-

zorovanem okolju ljudi lahko naučimo, 
kako se obnašati, kako biti empatičen 

in opazovati druge ter preprosto sobiva-

ti,« pravi Sara Vehovec iz Zavarovalnice 
Triglav, ki je pobudnica Križišč mikro-

mobilnosti. »Ne govorimo le o varnosti 
v prometu, ampak tudi o sobivanju v 
prometu, o medsebojnem spoštovanju. 
To je nekaj, kar v družbi v zadnjih letih 
izginja. Zelo pomembno se mi zdi, da 
na to sobivanje navajamo že najmlajše 

učence,« pravi ravnatelj OŠ Preska Pri-
mož Jurman.
S pomočjo aplikacije Drive so v zavaro-

valnici analizirali najbolj pereče pro-

metne točke v Medvodah. Učenci višjih 
razredov OŠ Preska so podatke pregle-

dali in na Križiščih mikromobilnosti 
predstavili svoje predloge za zmanjša-

nje nevarnosti.

Sredi septembra je bila v Kulturnem domu Medvode zaključ-

na prireditev osmega bralnega projekta Poletavci/NajPoletav-

ci – poletni bralci. Njegov namen je promocija branja. »Knji-
žničarji si želimo, da bi otroci in mladi čim več brali in tako 
razvijali besedni zaklad, domišljijo ter vedenje, in to ne samo 
med šolskim letom, temveč tudi med poletnimi počitnica-

mi,« je povedala Mirjam Slanovec, vodja projekta v Knjižnici 
Medvode, ki je tudi vodila zaključno prireditev.
Njen vrhunec je bil nastop gledališča Zavod Frnikola z inte-

raktivno predstavo Ena bolha za pomoč. Šlo je za čisto pravo 
standup predstavo za otroke, ki spodbuja domišljijo, ustvar-

jalnost, igrivost ter predvsem željo po branju in odkrivanju 
novih zgodb. Sledila je podelitev glavnih nagrad in nagra-

dno žrebanje preostalih nagrad. Na koncu so mladi bralci 

prejeli še vrečke s priznanjem, majico in knjižno nagrado. 
Mladih poletnih bralcev je bilo letošnje leto rekordno število, 
in sicer 136 poletavcev in 26 najpoletavcev, skupaj 162.

Pozornost in strpnost v prometu sta zelo pomembni.

Letošnja številka je rekordna.

PETER KOŠENINA

MAJA BERTONCELJ

Na Križišču mikromobilnosti so se udeleženci v prometu učili strpnosti do drugih.  

/ Foto: Peter Košenina

Križišča mikromobilnosti

Sto dvainšestdeset poletnih bralcev

Zaključna prireditev je bila sredi septembra v Kulturnem domu 

Medvode. / Foto: arhiv Knjižnice Medvode



16  IZOBRAŽEVANJE  

LOUIS ÉDOUARD: BOJI IN PREOBRAZBE NEKE ŽENSKE
Kratko, zvrstno neulovljivo besedilo sodobnega francoske-

ga avtorja uvrščajo med avtofikcijo. Vsa njegova dela, doslej 
imamo prevedena tri, so avtobiografska. V prvi knjigi je pro-

tagonist avtor in pripoveduje o svojem odraščanju, razvoju 
in dozorevanju, druga knjiga je posvečena očetu, v slednji pa 
naklonjeno opiše težko življenje svoje matere. Louis (1992) iz-

haja iz socialno neurejene družine, ki jo je vzdrževal le pri to-

varniškem delu poškodovani, degradirani oče. Mama, ujeta 
v revščino in partnerski odnos, zaznamovan z alkoholom in 
nasiljem, je komaj držala brado nad vodo pri skrbi za otroke. 
A je poskušala, vztrajala in nazadnje uspela ubežati brezu-

pnim razmeram. Besedilo ni enostavno, a je prepričljivo, ele-

gantno izpisano, pozitivno naravnano in se bere na dušek! 
Nikar ne izpustite spremne besede Dijane Matković! (pripra-

vila Tatjana Mavrič)

BURHAN SÖNMEZ: ISTANBUL, ISTANBUL
Zbirka različnih zgodb, katerih skupni imenovalec je mesto 
Istanbul in njegovi ljudje, obravnava večna vprašanja o ži-
vljenju, smrti, ljubezni ter naravi človeka in družbe. Pripove-

dujejo jih politični zaporniki v ne posebej jasno definiranem 
zaporu pod istanbulskimi tlemi, kjer si krajšajo čas, medtem 
ko z grozo čakajo na mučenje s strani paznikov. Dogajanje 
v knjigi se, tako kot pri Boccacciovem Dekameronu, kjer si 
knjižni junaki prav tako v izolaciji pripovedujejo zgodbe, od-

vija v desetih dneh. Ker je pripovedovalcev več, gre za skupek 
relativno samostojnih zgodb, ki pa so močno odvisne od svo-

jega okvira – dogajanja v ječi –, saj jih ta med seboj povezuje 
in literarno delo konstruira kot roman. Pisatelj okoliščine 
dogajanja črpa iz svojih študentskih let, ko se je po vojaškem 
puču v Turčiji tudi sam znašel za zapahi. Gre za presunljivo 
literarno delo, v katerem so težke teme obravnavane na pre-

senetljivo liričen način. (pripravila Mirjam Slanovec)

MATEJA GOMBOC: SPOSOJENA BABICA ŠTEFI
Nacionalni Projekt Rastem s knjigo tudi v Knjižnici Medvode 
izvajamo že skoraj dvajset let in veseli smo, da se lahko vsako 
leto predstavimo in približamo novim generacijam sedmih 
razredov. Učenci v okviru spodbujanja bralne kulture prejme-

jo tudi knjigo, za katero je zaželeno, da jo šole vključijo na 
seznam domačega branja. Letos bo tako kar 213 medvoških 
»sedemčkov« prejelo knjigo Mateje Gomboc Sposojena babi-
ca Štefi. Starši Ule, Jana in Luke morajo hkrati na službeno 
potovanje in družina se znajde v veliki zagati, saj se na stare 
starše ne morejo obrniti. Vskoči energična gospa Štefanija, 
po domače Štefi, ki zadnja leta brez postanka hiti po svetu. 
Ula in Jan se z varstvom ne strinjata in poskusita celo z ne-

kaj sabotažami. A otroci kaj hitro spoznajo, kako zabaven in 
razgiban je lahko teden, če jim ga namesto prezaposlenih in 
preobremenjenih staršev načrtuje nekdanja učiteljica in ne-

ustrašna tabornica. (pripravila Mira Vidic)

Četrtega oktobra goduje sv. Frančišek 
Asiški, veliki zavetnik in ljubitelj živa-

li in narave. Tega dne zaznamujemo 
svetovni dan živali, zato ponovno spo-

mnimo, da je za živali, ki so živa čuteča 
bitja, treba poskrbeti z vso odgovorno-

stjo. Ne povzročamo jim strahu, bolečin 
ali slabega počutja. Živali čustvujejo, 
morda še bolj od ljudi občutijo ljubezen, 
ugodje, zadovoljstvo, strah, bolečino, 
trpljenje. Same si ne morejo pomagati, 
zato zanje poskrbimo njihovi skrbniki/
lastniki. Skrbniki se zavedamo, da žival 
ni igrača, statusni simbol ali bitje, na 
katero bolj kot ne pozabljamo. Za doma-

če živali potrebujemo precej časa, saj so 
družabna in socialna bitja. Psi ne sodijo 
osamljeni v še tako lep pesjak, ampak 
k ljudem. Tudi drugi ljubljenci, mačke, 

kunci, morski prašički ..., imajo radi 
človeško in živalsko družbo. Ptice potre-

bujejo velik prostor in svojega ptičjega 
prijatelja. Vsem živalim omogočimo do-

volj igre, gibanja in predvsem poskrbi-
mo za njihovo varnost.
Poleg hišnih ljubljencev želimo spo-

mniti tudi na divje živali, rejne živali 
in živali, ki jih uporabljajo za poskuse. 
Rejne živali so vsak dan množično pod-

vržene hudemu trpljenju, ki se konča s 
smrtjo. Posnetki prevozov in iz klavnic, 
tudi iz Slovenije, so milo rečeno gro-

zljivi, čeprav tega ne želimo ne vedeti 
in ne videti. Prehrambna piramida, ki 
je priporočilo o zdravi in uravnoteženi 
prehrani, priporoča uživanje mesa v 
manjših količinah in ne vsak dan.
Divjim živalim ohranimo biotope. Ne 
pozidajmo vsega, čim manj tlakujmo, 
ohranimo zelene površine, grmovja, 
drevesa. Zaradi posledic našega na-

predka, komoditete in čezmernega 
izkoriščanja narave divje živali izumi-
rajo celo mnogo hitreje, kot so svarili 
znanstveniki. Kupci nehote posredno 
podpiramo tudi izvajanja bolečih po-

skusov na živih živalih. Tako je pač 

najceneje. Obstajajo tehnični postopki 
brez mučenja živali. Kupujmo izdelke, 
ki niso testirani na živalih, in s tem 
pokažimo, da ne želimo nepotrebnega 
trpljenja.
Bodimo glas hišnih ljubljencev, drago-

cenih divjih živali, trpinčenih rejnih ži-
vali in tistih ujetnikov, katerih krikov iz 

laboratorijev za poskuse ne slišimo. Vse 
živali si želijo in zaslužijo živeti.

Novosti na policah Knjižnice Medvode

Kakšni skrbniki 
živali smo

KOTIČEK ZA TRAJNOSTNI RAZVOJ

MOJCA FURLAN

Foto: Peter Košenina
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Humanistična rezidenca Branislave Su-
šnik umetnicam in raziskovalkam iz 
špansko govorečih držav omogoča po-
globljeno preučevanje življenja in dela 
slovensko-paragvajske antropologinje 
Branislave Sušnik. »Letos smo razisko-
valko v Medvodah gostili tretjič. Veseli 
me, da lahko s pomočjo partnerjev in 
podporo Občine Medvode ta projekt na-
daljujemo in razvijamo,«  pravi Barbara 
Pregelj iz Založbe Malinc.
Yanina Vidal je med 19. septembrom in 
2. oktobrom bivala na Belem. Izvedla 
je več intervjujev s slovenskimi razi-
skovalkami. »Ko sem prišla v Slove-
nijo, sem imela načrt za svoj projekt, 
vendar so me tukajšnji ljudje in okolje 
spodbudili, da sem ta načrt nekoliko 
spremenila,« je povedala. Svoje bivanje 
je preživela brez avtomobila, kar ji je 
omogočilo več časa za pisanje in razmi-

šljanje. Svoje raziskovalno delo bo za-
ključila s projektom dokumentarnega 
gledališča. »Pomembno mi je, da moje 

končno delo združuje vse, kar sem zbra-
la, od intervjujev in fotografij do zvoč-
nih posnetkov,« je sklenila.

Tretja Humanistična rezidenca Branislave Sušnik
V Medvodah so tretjič pripravili Humanistično rezidenco Branislave Sušnik. Na njej so 
letos gostili urugvajsko pisateljico in raziskovalko Yanino Vidal.

PETER ŠALAMON

Rezidenčna raziskovalka na tretji Humanistični rezidenci Branislave Sušnik v Medvodah je 
bila Yanina Vidal iz Urugvaja. / Foto: Peter Šalamon
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Polna dvorana v novem slovenskem kulturnem središču 
iKult v bližini celovške železniške postaje je v začetku sep-
tembra z dolgim aplavzom nagradila 85-letnega Petra Milita-
reva, kjer mu je Slovenska prosvetna zveza iz Celovca podelila 
Drabosnjakovo priznanje, eno od najvrednejših kulturnih na-
grad, ki jih podeljujejo slovenske organizacije na Koroškem. V 
obrazložitvi nagrade so zapisali, da je režiser Peter Militarev 
25 let živel za amatersko slovensko gledališče na Koroškem, 
ga gradil in strokovno bogatil z novimi gledališkimi skupi-
nami ter odklanjal mešanje politike in ideologije v gledališko 
ustvarjanje. Organiziral je gledališke delavnice in širil gle-
dališko ponudbo z novimi predstavami, ki jih je kor režiser 
postavljal na koroške odre od Globasnice in Št. Primoža do Št. 
Janža, Brnce in Škocjana. V 25 letih delovanja na Koroškem 
je režiral nad 30 uprizoritev različnih žanrov, med njimi Pre-
žihovo Požganico, v kateri je sodelovalo več kot 100 igralk in 
igralcev, Divjega lovca in leta 1987 nepozabno Miklovo Zalo. 
Čeprav je v gledališki sezoni 2005/2006 sklenil svoje delova-
nje med Slovenci na Koroškem, ga imajo mnogi, ki so takrat 
kot otroci, dekleta in fantje igrali v njegovih igrah, v lepem 
spominu.

Peter Militarev je bil na podelitvi Drabosnjakovega priznanja 
globoko ganjen, da so mu nekateri od njih čestitali za prizna-
nje. Med njimi je bila tudi Marica Sima Wiegele, ki je leta 1987 
kot 23-letnica igrala Miklovo Zalo. »Lepo je bilo. Celo poletje 
smo pripravljali igro in jo šestkrat zaigrali pred koroškim ob-
činstvom. Igrali smo jo tudi v Sloveniji. Takrat sem vzljubila 
gledališče, ki bi me morda zamikalo tudi sedaj, po toliko le-
tih,« je povedala Marica Sima Wiegele, Miklova Zala iz leta 
1987.
»Gledališče sem želel približati ljudem. Do vseh igralcev, tako 
poklicnih, ki sem jih občasno tudi vključeval v predstave, kot 
amaterskih sem imel enak odnos. Razlikoval sem le med do-
brimi in slabimi,« je povedal Drabosnjakov nagrajenec. Ob 
ogledu posnetkov njegovih predstav je dejal, da kažejo, »kako 
smo uživali pri delu. Med gledanjem sem razmišljal, da sem 
bil za tiste čase in politične boje kar korajžen, da smo zdrža-
li.« Veseli ga, da so Slovenci dobili v Celovcu novo dvorano in 
da gledališko ustvarjanje na Koroškem živi še naprej.

Divji lovec Frana Saleškega Finžgarja se je 5. oktobra po dol-
gih tridesetih letih vrnil pod Šmarno goro. Predvajanje film-
sko posnete predstave je bilo načrtovano v gledališču v naravi 
Turnc, a so jo zaradi slabega vremena morali prestaviti v dvo-
rano v domu krajanov v Pirničah.
»Uprizoritev igre Divji lovec pod Šmarno goro je nastala pod idejo 
in režijo Petra Militareva. Leta 1994, tik pred ustanovitvijo Občine 
Medvode, je doživela osem ponovitev, ki si jo je skupno ogleda-

lo kar osem tisoč ljudi. Predstava in njeno sporočilo o vračanju 
nazaj k naravi, slovenski kulturi, h kulturi na vasi, zbliževanju 
med ljudmi sta takrat pustila svoj pečat tudi pri mišljenju ljudi 
o oblikovanju lastne občine, lastnega prostora pod soncem,« so 
zapisali v povabilu. Leta 1994 je Gledališče v naravi Turnc zdru-
žilo Lovski pevski zbor, Ciciglej, KUD Pirniče, KUD Oton Župan-
čič, KUD Senica, DPD Svoboda in KUD Ivan Novak - Očka (Tacen). 
Predstavo je takrat v filmskih kadrih posnela Televizija Med-
vode, ki je film iz VHS kasete presnela in obdelala. Na velikem 
filmskem platnu je bil na ogled prvič po tridesetih letih.

Režiser Peter Militarev je četrt stoletja gradil in bogatil gledališko kulturo med 
Slovenci na Koroškem. Z njimi ostaja povezan še danes. Septembra so ga nagradili 
z Drabosnjakovim priznanjem.

JOŽE KOŠNJEK

MAJA BERTONCELJ

Peter Militarev (levo) z Marico Sima Wiegele, ki je leta 1987 v njegovi 

režiji igrala Miklovo Zalo, in slovenskim konzulom v Celovcu Matejem 

Krambergerjem / Foto: Jože Košnjek

Petru Militarevu Drabosnjakovo priznanje

Divji lovec znova po tridesetih letih

Priznanje, ki ga je prejel Peter Militarev, se 
imenuje po Andreju Šusterju - Drabosnjaku 
(1768–1825), ki je bil rojen v Drabosinjah nad 
Vrbskim jezerom. Z imenom rojstnega kraja 
je povezan njegov psevdonim Drabosnjak. 
Drabosnjak je bil kmet in nešolan literat 
(bukovnik). Pisal je pesmi in igre, med njimi tudi 
v njegovem času priljubljene pasijone. Napisal je 
Marijin pasijon in najbolj znan tridelni Pasijon o 
Kristusovem trpljenju.
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V dneh, ko skozi okno že v polnem za-
gonu opazujemo jesen, nas bo v nasle-
dnjih vrsticah spomin popeljal v tople 
poletne dni, ko je drugi julijski konec te-
dna v kraju Veliki Nerajec v Beli krajini 
potekala Slikarska kolonija na Plavče-
vi domačiji. »Od tod izvira naš Plavčev 
rod,« pove Jure Plavec iz Zbilj, organi-
zator prve slikarske kolonije na njihovi 
domačiji, katere del je preurejen v In-
formacijski center Krajinskega parka 
Lahinja, v drugem delu pa je tokrat bi-
vala in ustvarjala osmerica iz različnih 
delov Slovenije, ob šestih udeleženkah 
še dva udeleženca likovnega druženja v 
Beli krajini.
»Moram priznati, da je bila zame or-
ganizacija kolonije svojevrsten ekspe-
riment in hkrati preizkus, kako se bo 
obneslo naše tridnevno ustvarjalno 
druženje. Na domačiji se je zbrala me-
šana druščina ljubiteljev likovne ume-
tnosti, večina izmed nas pa prihaja pe-
dagoških vrst učiteljev likovne vzgoje po 
šolah,« se izziva kolonije spominja Jure 
Plavec, sicer učitelj likovne umetnosti 
na osnovni šoli v Grosupljem in ume-
tnosti na gimnaziji v Želimljah.
Prvi dan je goste po Krajinskem parku 
Lahinja popeljal tamkajšnji vodič Gre-
gor Šmalcelj. Ogledali so si nekaj narav-
nih znamenitosti, občudovali sončni 
zahod, opazovali so različne vrste ptic 
ter fotografirali različne motive, ki bi 
jih lahko uporabili pri slikanju nasle-
dnji dan.
Sobota je bila dan za ustvarjanje, raz-
delili so slikarski material, pogovorili 
so se o različnih tehnikah, vsak si je s 
slikarskim stojalom izbral svoj kotiček 
v okolici domačije in slikal bodisi na 
papir ali platno, v tehniki akvarel ali 
akril. »Tema prve kolonije je bila pro-
sta, slikali pa smo tako arhitekturne 
motive, naravo in ptice kot tudi slike z 
abstraktno tematiko,« pove sogovornik 
in doda, da je vsak ustvaril dve, tri slike, 
najboljše izmed njih pa so zadnji dan 
kolonije tudi razstavili. Da je oče Silvo, 
sicer snemalec na TV Slovenija, že pred 
leti na steno obesil napis Galerija Šta-

la, v kateri je bilo tudi v preteklosti že 
nekaj, največkrat fotografskih razstav. 
Odprtje so s kulturnim programom po-
častili tudi trije vaški godci.
»Lahko rečem, da je prva kolonija uspe-
la, oče je skrbel za kuhinjo in bil naš 
'masterchef', sam sem skrbel za orga-

nizacijske niti,« poudarja Jure Plavec in 
pove, da se z Gregorjem Šmalcljem že 
dogovarjata za kolonijo prihodnje leto, 
ki naj bi jo v Krajinskem parku Lahinja 
deloma tudi finančno podprli, znana pa 
je tudi že tema, namreč Divje orhideje 
in flora Krajinskega parka Lahinja.

Z medvoškega sotočja do Lahinje
V kraju Veliki Nerajec v Krajinskem parku Lahinja v Beli krajini je poleti potekala 

Slikarska kolonija na Plavčevi domačiji. Organiziral jo je Jure Plavec iz Zbilj.

IGOR KAVČIČ

Na slikarski koloniji: (od leve) Rebeka Jerman, Sara Lipovec, Ema Nunar, Eva Kastrevc, 

Valentina Plaskan, David Pirnat, v ozadju pa Katja Mulej in Jure Plavec / Foto: osebni arhiv

ktv
kabelska televizija medvode
cesta komandanta staneta 12, 1215 medvode 
telefon: 01 36 19 580,  041 753 150
e-pošta: info@tv-m.si, http://www.tv-m.si

vse novice najdete na naši spletni strani

www.tv-m.si
oddaje na youtube kanalu: /novicemedvodami
obiščite in všečkajte naš facebook: /tvmedvode

že od leta 1990
vas informiramo, zabavamo in obveščamo,
snemamo reklamne, predstavitvene in dokumentarne filme,
pripravljamo prireditve, skrbimo za ohranjanje spomina,
in nudimo najsodobnejše telekomunikacijske storitve,
ki jih zagotavlja upravitelj kabelskega sistema
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V medvoškem Klubu Jedro je do 8. no-

vembra na ogled razstava z naslovom 

Oči večnosti avtorice Vesne Zorko - Ve-

snaArt, ki zadnja tri leta živi v medvoški 
občini.
Predstavlja se s petimi večjimi platni, 
dimenzij sto krat sto centimetrov. Kot 
je pojasnila, obiskovalce nagovarja-

jo deklice z velikimi očmi, ki so, razen 
ene, plod njene domišljije in nadalje-

vanje manjših ilustracij, ki se pojavlja-

jo zadnja štiri leta. Če so bile prej to le 
deklice, so prav za to razstavo postale 
nekoliko čutnejše in odrasle. Umetnica 
se poigrava z različnimi tehnikami, v 
sliki združuje kolaž, ilustracijo ter sli-
kanje. »Z vseh platen v nas frontalno 
zrejo mladenke, ki so postavljene v cen-

ter formata. Obrazi sami so skoraj plo-

skovni, ozadje je enoznačno in kontinu-

irano oblikovano s tehniko dekupaž  ali 
poslikano z eno barvo. Prava globina se 
skriva v očeh, ki jim je avtorica posve-

tila večjo pozornost. Pred nami so v re-

snici fantazijski avtoportreti. Vsaka od 
mladenk predstavlja eno od hrepenenj, 
razpoloženj in odnosov do sveta, ki so 
odraz notranjih vzgibov in razmišljanj 

avtorice. Nagovarjajo nas z mislimi na 
mladost in ranljivost, na potovanja, le-

potne ideale ter prisotnost umetne inte-

ligence,« je ob odprtju razstave poveda-

la Nataša Colja, prof. likovne umetnosti 
in akademska slikarka.
Vesna Zorko je leta 2007 na Akademiji 
za likovno umetnost – smer slikarstvo 
diplomirala pod mentorstvom Metke 
Krašovec. Pred časom je pustila redno 
zaposlitev in se predala poklicu slikar-

ke. V svojem delu je »multipraktik«: riše 
portrete in t. i. vic portrete, vžiga v les, 
šiva, oblikuje naslovnice za glasbene 
zgoščenke in vinilne plošče, ustvarja 
knjižne ilustracije ter slika v akrilni, 
oljni ali mešani tehniki. Decembra lani 
je izšel njen tretji avtorski koledar z ilu-

stracijami, pred kratkim pa slikanica z 
naslovom Gumbek se je izgubil avtorice 
Sonje Koranter, za katero je prispevala 
ilustracije.

V Knjižnici Medvode v sezoni 2024/2025 
že dvanajstič pripravljajo bralno znač-

ko za odrasle, poimenovano Beremo 
na sotočju. Poteka od 1. oktobra do 30. 
aprila. Za sodelujoče člane knjižnice 
knjižničarji vsako leto pripravijo nov 
bralni seznam, ki vključuje 80 naslo-

vov. Seznam gradiva dobite v knji-
žnici na mizi ob razstavnem panoju 
in na spletni strani Knjižnice Medvo-

de. »Sodelujejo lahko člani Knjižnice 
Medvode, stari 18 let in več. Za opra-

vljeno bralno značko je treba prebrati 
pet knjig. Na priloženi listek napišete 

svoje podatke, avtorja in naslov knjige, 
ki ste jo prebrali, ter nekaj misli o pre-

branem delu. Listke oddate v knjižnici 
v nabiralnik ob razstavi,« je pojasnila 
Jana Krašovec, vodja projekta Beremo 
na sotočju.
Začela se je tudi sedma sezona Med-

voške knjižne transverzale, ki je na-

menjena osnovnošolskim otrokom in 
njihovim družinam, saj poleg šolarja 
sodeluje vsaj še en odrasel član druži-
ne. »S tem projektom želimo spodbu-

jati družinsko branje, bralne navade 
ter pozitiven odnos do branja, pa tudi 
spoznavanje občine Medvode in so-

delovanje med zavodi. Vsi, ki se nam 

boste pridružili, boste zbirali žige v za 
to namenjen kartonček z opravljanjem 
nalog v treh sklopih: Knjižnica Medvo-

de – pišemo/rišemo, Zanimive točke 
v občini – obiskujemo in Knjige – be-

remo. Izpolnjene kartončke prinesete 
v Knjižnico Medvode najkasneje do 5. 
maja 2025,« pa je povedala Maja Rotar, 
vodja projekta Medvoška knjižna tran-

sverzala, pri katerem poleg Knjižnice 
Medvode sodelujejo tudi OŠ Medvode, 
OŠ Pirniče, OŠ Simona Jenka Smlednik, 
OŠ Preska, SNU Samorog in JZ Sotočje 
Medvode. Zbirni kartonček dobite v 
Knjižnici Medvode, v knjižnicah sode-

lujočih osnovnih šol in v TIC Medvode.

Vesna Zorko in razstava Oči večnosti

Dvanajstič Beremo na sotočju in sedma Medvoška knjižna transverzala

MAJA BERTONCELJ

MAJA BERTONCELJ

Vesna Zorko razstavlja v Klubu Jedro v Medvodah. / Foto: Primož Pičulin

Pet mladenk z velikimi očmi

Projekta spodbujata k branju



MOČ DOBRIH VEZI SKUPNOST GRADI

Šport je dejavnost, ki bogati kakovost posameznikovega življenja, zaradi svojih 
pozitivnih učinkov pa pomembno vpliva na celotno družbo. Šport ima pomembno 
vlogo pri združevanju ljudi, saj se v športne dejavnosti lahko vključijo vsi prebivalci, 
ne glede na njihovo socialno-ekonomsko stanje ali obdobje življenja, v katerem so. 
Ima velik vpliv na podobo vsakega posameznika, saj krepi njegovo zdravje, spodbuja 
ustvarjalnost, hkrati pa pripomore k ravnovesju med delom in sprostitvijo.

Občina Medvode ima dolgoletno 
športno tradicijo, katere vpliv se 
kaže tudi pri sedanjih dejavnostih. 
Kljub tradiciji pa je razvoj športa in 
posameznih panog tako skokovit, da 
predstavlja izziv tudi na novih po-
dročjih, posebej tistih, za katere ima-
mo v občini prostorske in kadrovske 
zmožnosti. Lokalna skupnost skrbi 
za uresničevanje javnega interesa v 
športu tako, da zagotavlja sredstva 
za izvedbo letnega programa športa 
na lokalni ravni, načrtovanje, gradnjo 
in vzdrževanje lokalno pomembnih 
športnih objektov in površin za šport 
v naravi, ki so v lasti lokalne skupnos-
ti, ter s spodbujanjem in zagotavljan-
jem pogojev za opravljanje in razvoj 
športnih dejavnosti. Posebno po-
zornost občina namenja društvom, 
ki imajo vzpostavljeno piramidno 
strukturo članstva. Slednje pomeni, 
da imajo društva vzpostavljeno vad-
bo za vse starostne skupine od vzgoje 
otrok do tekmovalcev, ki posegajo po 
vrhunskih rezultatih.
 Športna zveza Medvode združuje 
in povezuje večino športnih društev 
na območju občine, s čimer pred-
stavlja enakovrednega partnerja 
lokalni skupnosti pri zastopanju nji-
hovih interesov in interesov športa 
nasploh.
 Javni zavod Sotočje Medvode 
upravlja, ureja in vzdržuje športne 
objekte, ki so v lasti Občine Medvode 
(Športna dvorana Medvode, Nordijski 
center Bonovec, Trim steza Ekofit 

Bonovček, Nogometno igrišče Medvode, Športni park Svetje), pripravlja 
strokovne predloge za gradnjo novih ter opravlja administrativna, strokovna, 
organizacijska, tehnična in druga dela za delovanje športnih društev. Naloga 
zavoda je predvsem skrb za celovit razvoj športa v občini. Pripravlja in 
spremlja izvajanje letnega programa športa. Izvaja programe športa otrok in 
mladine iz Nacionalnega programa športa v RS, kot so Naučimo se plavati, 
Mali sonček, Zlati sonček, Krpan, Šolska športna tekmovanja na občinskem, 
regijskem in državnem nivoju, ter organizira športne prireditve, ki imajo velik 
pomen za razvoj in negovanje športne kulture. Med večjimi prireditvami po 
množični udeležbi izstopajo Večer športa, festival Medvode v gibanju, Nočni 
tek Medvode, Miniolimpijada, Žogarija ter občinski prvenstvi v atletiki in krosu.
Lokalna skupnost zaradi odličnih pogojev za izvajanje športa v naravi spodbuja 
izkoriščanje naravnih danosti, klimatskih razmer in reliefa. Tako na območju 
krajinskega parka Polhograjski dolomiti  kot tudi na drugih pohodniških 
točkah v občini Medvode je moč opaziti veliko število pohodnikov. Na 
celotnem območju občine Medvode je opazno povečano število rekreativnih 
kolesarjev, od tistih najmlajših pa vse do starejših, od tistih iz občine Medvode 
kot tistih, ki meje naše občine le prečkajo oz. se skozi našo občino le zapeljejo. 
Strateški cilj oz. smernica »Športni turizem« se uresničuje tudi skozi številne 
športne domače in mednarodne prireditve v Športni dvorani Medvode, kjer 
imajo tako občani kot prebivalci cele države in tudi iz tujine možnost v živo 
spremljati športna tekmovanja, spodbujati tekmovalce in doživeti navijaško 
tekmovalno vzdušje ter obenem spoznavati naravne lepote naše občine. Tudi 
Nordijski center Bonovec kot edini tovrstni center v osrednjeslovenski regiji 
z odličnim obiskom domačinov in obiskovalcev iz sosednjih občin uresničuje 
cilje športnega turizma.
V zadnjih letih je na področju športa moč opaziti, da ostajamo ena najbolj 
športnih občin v državi. To dokazujejo številna izpeljana in odlično obiskana 
tekmovanja, upravljamo eno najbolje obiskanih športnih dvoran ter številni 
državni, evropski in svetovni prvaki med našimi občani. Priznanja za dosežke 
v lanskem letu je na 23. Večeru športa namreč prejelo kar 143 športnic in 
športnikov, kar sedem med njimi za dosežke v svetovnem merilu. V Športni 
dvorani Medvode je vsako leto izpeljanih več kot 130 tekmovanj, povečuje 
se število terminov oziroma zasedenost dvorane, kar pomeni, da število 
tekmovalcev in rekreativnih športnikov narašča, saj so trenažni pogoji v 
dvorani zelo dobri. Redno vzdrževanje in vlaganje v športno infrastrukturo 
sta tako najboljša popotnica športnim društvom in klubom za njihovo 
uspešno delovanje.
                 zapisala: Ines Iskra
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1.  ŠPORTNA DVORANA MEDVODE, 
    Ostrovrharjeva 4

   
4. ŠPORTNI PARK SVETJE 
 (pri OŠ Medvode)

   
5. PUMP TRACK (KOLO PARK),
 Ostrovrharjeva 4 (OŠ Medvode)

   
12. TENIS IGRIŠČA, 
 Cesta ob Sori 15

   
9. ZUNANJE KOŠARKARSKO IGRIŠČE,
 Partizan - Cesta ob Sori 13, 
 OŠ Pirniče, OŠ Medvode, KS Senica

   
7. TRIM STEZA EKOFIT BONOVČEK,
  Bonovec

   
SEZNAM AKTIVNIH 
ŠPORTNIH DRUŠTEV 
V OBČINI MEDVODE

    
3.  NOGOMETO IGRIŠČE IN 
 BALINIŠČE MEDVODE,      
 Medvoška cesta 9

• ALPSKI SMUČARSKI KLUB MEDVODE 
 ask.medvode@gmail.com
• NORDIJSKO ŠPORTNO DRUŠTVO MEDVODE
 nordic.medvode@gmail.com
 040 273 598 (Marko Luštrek)
• SNOWBOARD KLUB MEDVODE 
 office@rokflander.com
 041 221 844

• ATLETSKI KLUB MEDVODE, 
 gimnastika z akrobatiko, 
 040 652 216 (Franc Bohinc)
• Klub Bleščica - estetska in 
 ritmična gimnastika
 blescica@blescica.si
 040 628 128 (od 9h - 12h  Petra Kamenšak)

• AVTO ŠPORTNO DRUŠTVO

1

4
9

3

9

12

7

2

5

 papezmotorsport@gmail.com 
• KOLESARSKI KLUB MEDVODE
 kkmedvode@yahoo.com
 040 263 015 (Bogomir Plazar)

• BADMINTON KLUB MEDVODE 
 bkmedvode@gmail.com 
 041 217 647(Taja Pipan)
• BALINARSKI ŠPORTNI KLUB MEDVODE
 041 712 237  (Mato Barišič)
• GOLF & COUNTRY KLUB, 
 petrovi.igor@gmail.com
 041 903 555 
• KEGLJAŠKI KLUB HIDRO MEDVODE 
 kk.hidro1962@gmail.com
 041 570 654 (Tomaž Kernič)
• KOŠARKARSKI KLUB BRINOX 
 MEDVODE

 kk.hidro1962@gmail.com
 041 671 358 (Dean Bunčič)
• NOGOMETNI KLUB JEZERO MEDVODE
 jezero.medvode@t-2.net
 041 570 700 (Uroš Papež)
 040-375-573 (Tine Tramte)
• TENIŠKI KLUB SPIN MEDVODE
 031 505453 (Domen Knez)
• Tedi nogomet - ŠD Medvode
 www.sportplus.si/brezplacna-delavnica/
 041 666 829 (Roman Veras)

• DRUŠTVO POTENTIA
 info@potentia.si 
 040 130 134
• PARTIZAN MEDVODE DRUŠTVO ZA  
 ŠPORT IN REKREACIJO TER ŠPORTNO  
 VZGOJO, 



ODE, 

   
10. ATLETSKA STEZA, 
 VIZ Smlednik, Valburga 5

   
12. GOLF SMLEDNIK, 
 Smlednik 200

   
11. KEGLJIŠČE, 
 Čarmanova ulica 10

   
6. PUMP TRACK (KOLO PARK), 
 Zgornje Pirniče 37b (OŠ Pirniče)

   
8. ZUNANJE ODBOJKARSKO IGRIŠČE, 
 Zbiljska dobrava, OŠ Pirniče

2. NORDIJSKI CENTER MEDVODE,
    Iztokova ulica, Preska

96 8
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12
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 partizan.medvode@gmail.com
 031 211 982 (Janez Knez) 
• ŠPORTNA ZVEZA MEDVODE 
 sz.medvode@gmail.com
 070 752 722 (Milan Šobat)
• ŠPORTNO DRUŠTVO EFI
 efi.storga@gmail.com
 041 282 960 (Eufemija Štorga)
• ŠPELINI JUNAKI, VADBA ZA DOJENČKE  
 IN PREDŠOLSKE OTROKE
 spelinijunaki@gmail.com
  040 494 692 (Špela Bohinc)
• LUKA VUNDUK JOGA
 luka@vunduk.com
 041 394 990 (Luka Vunduk)
• ŠPORTNE STORITVE ANDREJA MALI
 andreja.mali@gmail.com
 041 768 929 (Andreja Mali)

• DRUŠTVO ZA PODVODNE 
 DE JAVNOSTI “ORKA” PIRNIČE
 sulc.orka@gmail.com
 041 755 069 (Sašo Šulc)

• GORNIŠKI KLUB JAKOB ALJAŽ
 gorniki@yahoo.com
 031 333 042 (Tomaž Mis)
• PLANINSKO DRUŠTVO MEDVODE
 pdmedvode@pzs.si
 041 672 831 (Gorazd Šturm)

• KARATE PANTER MEDVODE
 info@panther.si
 040 977 957 (Andreja Jeglič)
• ŠPORTNO DRUŠTVO TAEKWONDO KLUB  
 MEDVODE
 info@taekwondo.si
 070 818 336 (Zoran Zarić)

• JUDO SAŠO JEREB
 saso.jereb@policija.si
 040 810 770 (Sašo Jereb)

• PK MIRANDANCE,
 miran@mirandance.com
 031 732 580 (Miran Pritekelj)
• PLESNI KLUB BIT,
 medvode@pkbit.si
 051 241 444 (Tina Veras)
• ZAVOD ZA PLES IN REKREACIJO MEDVODE,  
 hip hop, jazz balet, break dance, 
 zumba, družabni plesi, predšolski, aerobika, joga
 impulz.medvode@gmail.com.
 041 684 006 (Darja Šuster)



Med dobitniki občinskih priznanj od leta 2003 je lepo število tudi športno dejavnih 
občanov, vrhunskih športnikov in športnih društev. Podrobnejše opise njihovih 
zaslug najdete na spletni strani občine: https://www.medvode.si/objave/188.

2004  Irena Avbelj (medalja) – za številne nastope in dosežke v padalstvu
2004  Roman Robas (medalja) – za delo in dosežke v alpinizmu
2004 Telovadno društvo Partizan Medvode (plaketa) – za pomoč pri razvoju  
 športa in različnih družbeno odgovornih dogodkov v občini Medvode
2007  Izidor Šušteršič in Rok Flander (medalji) – za odlične dosežke v deskanju  
 na snegu ter pozitiven zgled mlajšim generacijam
2008  Anton Bohinc (plaketa) – za dolgoletno uspešno delo na področju športa  
 v občini Medvode (trener slovenske košarkarske reprezentance 1982–1984  
 in dolgoletni sekretar Športne zveze Medvode)
2009  Matevž Barle (plaketa) – za dolgoletno in uspešno delo na področju  
 športa  v občini Medvode (predsednik Društva Partizan Medvode,   
 organizator taborjenj, prejemnik zlate Bloudkove značke)
2014  Slavko Martinčevič (plaketa) – za zasluge pri razvoju nogometa v občini  
 Medvode
2015  Planinsko društvo Medvode (plaketa) – za dolgoletno uspešno delo in  
 nesebično pomoč pri odpravljanju posledic naravne nesreče v letu 2014
2015  Franc Kosec (plaketa) – za zasluge na področju ohranjanja in promocije  
 etnološke in zgodovinske športne dediščine v občini Medvode
2018  Iztok Jelen (plaketa) – za izjemne dosežke na šahovskem in pedagoškem  
 področju
2021  Anamarija Lampič (plaketa Jakoba Aljaža) – za izjemne svetovne dosežke v  
 teku na smučeh in neprecenljiv prispevek k promociji občine Medvode

ZGODBE POVEZOVANJA
Vprašanja o povezovanju, izzivih in trendih na področju športa smo zastavili 
raznolikim organizatorjem in izvajalcem športnih dejavnosti. Odgovarjajo: Milan 
Šobat (MiŠ), predsednik Športne zveze Medvode, Vito Klavora (VK), predsednik 
Nogometnega kluba Medvode, Eufemija Štorga (EŠ), predsednica športnega 
društva Efi in organizatorka Medvoškega teka, Matjaž Škerl (MaŠ), predsednik 
Badminton kluba Medvode, Tina Veras (TV), vodja plesnega kluba BiT, Dean 
Bunčić (DB), predsednik Košarkarskega kluba Medvode, in Minka Ivančič (MI), 
vodja vadb badmintona za rekreativce. Odgovori so v celoti objavljeni na spletni 
strani.

MiŠ: Ob prazniku »60 let košarke v Medvodah« še v času prejšnjega župana smo 
obnovili in preplastili košarkarsko igrišče. Zelo povezovalne so športne prireditve, 
kjer se angažirajo športniki rekreativci in prostovoljci, npr. Medvode v gibanju.
VK: Ko je NK Medvode igral v 1. ligi, je bilo na tekmah gotovo več povezanosti, klub 
je imel svoj lokal, starši so se družili. 
EŠ: Zdi se mi, da so se občani najbolj povezali med poplavami. Sodelovanje in 
podpora sta bila solidarna, spontana, usklajena; ljudje so pokazali srčno željo 
pomagati en drugemu.
MaŠ: Občani so se najbolj povezali pri organizaciji tekmovanj, od 2010 smo kar 
10 let organizirali še Svetovni pokal v badmintonu  - takrat smo delovali zelo 
povezano.
TV: Najbolj smo ponosni na prvi naziv evropskih in svetovnih prvakov – potrditev, 
da delamo dobro, nas povezuje.
DB: Pred desetletji je bilo mogoče izpeljati športni dogodek brez večjih stroškov 
za organizacijo, dovoljenj in odlokov. Taka primera sta 24 ur košarke v jami pri 
Partizanu in smučarski skoki v Preski. Taki dogodki so ljudi res povezovali.
MI: Ko smo v Medvodah še organizirali mednarodni članski turnir v badmintonu, 
smo potrebovali do sto linijskih sodnikov na turnir, kar je povezalo vse navdušence 
nad badmintonom.

TRENDI IN IZZIVI:
MiŠ: Nastaja vedno več različnih športnih 
društev, občani so vedno bolj športno 
dejavni. Komunikacija med akterji na 
področju športa je gotovo eden večjih 
izzivov. Organizirati bi bilo treba okroglo 
mizo o smotrni porabi javnih sredstev za 
šport …
VK: Klubski šport v Medvodah žal stagnira, 
badminton je še najbolj množičen, žal pa 
individualen, pri nogometu zdaj zgodbo 
sestavljamo na novo. Naš izziv je, da 
popravimo kontakte z zavodi, občino in 
šolami …
EŠ: Trend se mi zdi pozitiven, mislim, da 
je prihodnost svetla, ker so ljudje vse bolj 
ozaveščeni o zdravem načinu preživljanja 
prostega časa, bi bilo pa dobro, če bi 
imeli mogoče še kakšen dodaten prostor 
za športne dejavnosti, ki jih izvajamo.
MaŠ: P0 covidu smo izgubili kar nekaj 
članov, v lanskem letu pa se je krivulja 
obrnila in smo imeli rekorden vpis. Velik 
izziv je izobraževanje trenerskega kadra. 
Pomembno je angažirati otroke, da bi 
se še raje udeleževali treningov in da bi 
imeli tudi željo tekmovati.
TV: Plesni trendi zelo raznoliki. Naš klub 
sodeluje na tekmovanjih in festivalih, 
kjer plesalci iz Medvod dosegajo odlične 
rezultate, kar jih spodbuja k nadaljnjemu 
udejstvovanju vadb in treningov. Skriti 
potenciali so v vključevanju različnih 
starostnih skupin in vrst plesa. Plesni 
klubi in organizatorji dogodkov bodo 
morali razvijati inovativne pristope in 
sodelovati z lokalno skupnostjo ter 
šolami, da bi ustvarili živahno plesno 
okolje v Medvodah.
DB: Trenutno nisem optimističen. Nekaj 
premikov v sodelovanju z občino se je 
v zadnjih letih naredilo, še vedno pa je 
premalo dogovarjanja med športnimi 
klubi in predvsem premalo posluha do 
njihovih predlogov in realizacije. V občini 
je dobro poskrbljeno za rekreativce, za 
resen klubski šport pa slabše. Športni 
park, namenjen izključno športu, bi 
marsikoga spodbudil, da bi v medvoških 
klubih dlje vztrajal. 
MI: Vsi si želimo še ene športne 
dvorane. Športne prireditve so preveč 
skoncentrirane v času pred poletjem 
in so šibke v promociji. Igrišča za 
otroke so lepo oskrbovana, morda bi si 
želeli kakšnega igrišča za odrasle več. 
Glede povezovanja med športniki pa 
potrebujemo več kolegialnosti.

preberi več

Zbrala in uredila:
Irena Sonc Šlenc

PREDANI ŠPORTU
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Člani likovne sekcije KUD Pirniče so bili tudi čez poletje 
ustvarjalni, čeprav se med počitnicami niso srečevali. Pripra-
vljali so se na prihajajoče razstave.
Del svojega poletnega ustvarjanja je konec poletja razstavila 
Majda Žakelj. V Mali galeriji Doma krajanov Pirniče so bile 
do začetka oktobra na ogled jadrnice, ki jih je izdelala iz na-
branih naplavin in drugih odpadnih naravnih materialov. 
»Naplavine so stalna spremljevalka mojih poletnih spreho-
dov ob morski obali ali obrežju rek. Suhe lesene naplavine so 
najboljše za ustvarjanje. Vsak kos je samostojna dekoracija. 
Lahko jih porišemo z najrazličnejšimi motivi, iz njih nare-
dimo nakit, vetrne zvončke ... Lahko pa so samo spomin na 
počitniške dni. Za v Malo galerijo sem izdelala jadrnice iz 
naplavin, ki sem jih našla na poti na plažo, kjer v vsakem 
koščku lesa ali korenini vidim nekaj, kar bi se dalo z nekaj 
dodatka nadgraditi in ponovno ustvariti. Tako sem ob morju 
našla bambus, ki mi je prišel prav za jambor in lestev. Doda-
la sem nekaj odpadnega belega blaga in nastale so unikatne 

jadrnice. Če so moje delo jadrnice, smo s kolegicami v domu 
krajanov naslikale male slike morja, da smo pričarale mor-
sko vzdušje. Jadrnice so tako zaplavale jeseni naproti,« je po-
jasnila Majda Žakelj, članica likovne sekcije KUD Pirniče, ki je 
polna idej in za zgled tudi ostalim članom.
V septembru se je osem članov likovne sekcije KUD Pirniče, ki 
ustvarjajo pod mentorstvom Andreja Militarova, veselilo ponov-
nih srečanj v živo. V avli Doma krajanov si lahko do 29. oktobra 
ogledate njihovo skupno razstavo, ki so jo postavili 4. oktobra, 
ob svetovnem dnevu varstva živali. Na njej so nova likovna dela 
z motivi živali. Z razstavo nadaljujejo tradicijo praznovanja sve-
tovnega dne živali, letos pa uradnega odprtja ni bilo. Na ogled 
je ob vseh dogodkih, ki potekajo v domu krajanov, v prisotnosti 
člana sekcije ob nedeljah, 13., 20. in 27. oktobra, od 16. ure do 
17.30 ali po predhodnem dogovoru (Majda Žakelj, 031 241 850).
Sonja Pust je pojasnila, da bodo sredi novembra odprli novo 
likovno razstavo z naslovom Kulturna dediščina med voda-
mi, konec novembra pa pripravili ustvarjalno delavnico izde-
lave adventnih venčkov.

Z jadrnicami iz naplavin zapluli v jesen
V Domu krajanov Pirniče so bile razstavljene jadrnice iz naplavin, delo Majde Žakelj, 
do 29. oktobra pa so na ogled likovna dela z motivi živali.

MAJA BERTONCELJ

Jadrnice Majde Žakelj

V Kulturnem društvu Jakoba Aljaža vabi-

jo vse, ki jih zanima petje in bi sodelovali 

v pevskem zboru. »Smo pomlajeni, polni 

energije. Vabljeni ne glede na starost,« pravi 

zborovodja Andraž Babšek. Za več informa-

cij ga lahko pokličete na 068 153 786. M. B.

Povabilo pevcem

Vrtnarstvo Hortika
Monika Mohar, s.p., Goričane 37, Medvode,  
nasproti gradu Goričane

Pestra ponudba jesenskih rož, okrasnih in jedilnih buč  
ter prvonovemberskih aranžmajev.

Kjer se tradicija sreča s trendi

Simbol Vrtnarstvo Hortika:  

  

Skupna razstava članov likovne sekcije KUD Pirniče, ki so jo postavili 
ob svetovnem dnevu varstva živali / Foto: Peter Košenina

Nagrajenci križanke iz revije Sotočje 
št. 8 so: Jože Škrlj, Stanka Jerala  
in Franci Tehovnik, vsi iz Medvod. 
Geslo je bilo Ker se radi posladkamo. 
Čestitke!
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V Zelenem septembru v Medvodah so 

svoj kamenček v mozaik dogodkov pri-
spevali tudi številni medvoški posame-

zniki in organizacije. Med njimi je tudi 
Barbara Bališ Markovič, Medvoščanka, 
natančneje iz Goričan, ki zadnja leta 
živi v Kranju. V njeni Preoblikovalnici 
sva se pogovarjali o trajnostnih temah, 
tudi o trajnostni modi, in o njeni lju-

bezni do ustvarjanja. Najprej pa sva se 
ustavili v Park sobi, ki je bila pol sep-

tembra postavljena na dveh parkirnih 
mestih ob tržnici.

 Ͱ Za Park sobo ste prispevali svoje 

ideje ...

Park soba je zanimiv projekt Občine 
Medvode, h kateremu sem pristopila 
letos. Za opremo dveh parkirnih mest, 
ki sta postali kotiček za druženje, smo 
uporabili kose pohištva, ki smo jih 
prestregli in začasno rešili iz zbirnega 
centra odpadkov, kamor smo jih ob za-

ključku tudi vrnili in predali v ustrezno 
predelavo. Pomagala sem z idejami pri 
njenem opremljanju, porodile so se za-

nimive rešitve, v njej so veljale nekoliko 
drugačne zakonitosti, kot smo jih va-

jeni, saj smo za shranjevanje knjig, da 
so bile zaščitene pred dežjem, uporabili 
hladilnik. Knjige v hladilniku ... Zakaj 
pa ne? Na to idejo sem najbolj ponosna 
in je bila tudi najbolj opažena. In ta naš 
prvi knjižni hladilnik bomo simbolič-

no ohranili tudi za naslednje leto. Park 
soba je kratek čas opozarjala, da lahko 
kakšen opravek naredimo tudi peš ali s 
kolesom in pustimo parkirišča prazna. 
V Zelenem septembru smo v Park sobi 
združili ponovno rabo in teden mobil-
nosti.

 Ͱ Vključili ste se tudi v izmenjevalni-
co oblačil na Tržnici Medvode.
V občinski izvedbi sta bili pred tem že 
dve izmenjevalnici, pri katerih je bila k 
sodelovanju povabljena Fundacija Vin-

cenca Drakslerja, kjer so prevzeli vo-

denje izmenjevalnice. Prednost našega 
letošnjega sodelovanja pa je, da delamo 
lokalno, da je to medvoška zgodba, poleg 
tega smo akcijo zastavili širše. Vesela 
sem, da je izmenjevalnica lepo uspela, 
obisk je bil zelo dober in bilo je izmenja-

nih veliko oblačil, tako za otroke kot za 
odrasle, in pokazan je bil interes, da bi 
lahko bile izmenjevalnice bolj pogoste. 
Posebnost in drugačnost od prejšnjih in 

drugih izmenjevalnic je bila v zaobljubi 
in tudi dejanju, da vsak kos dobi novega 
lastnika ali nov namen.
Vsa preostala oblačila so bila pregleda-

na in sortirana, tako je večina oblačil 
dobila novega lastnika še naknadno, 
drugi kosi bodo ponovno uporabljeni. 
Na primer majice, ki niso več primerne 
za nošenje, so pa lepih barv, smo name-

nili za ustvarjanje v mladinskih dnev-

nih centrih, ki jih vodim. Iz njih bomo 
lahko naredili različne uporabne stvari. 
Slabša bombažna oblačila smo oddali 
za čiščenje strojev v lokalno podjetje, 
samo majhen delež neuporabnih sinte-

tičnih kosov je bil oddan v ustrezno pre-

delavo. Resnično smo se potrudili po-

kazati, da lahko prav vsak kos še najde 
svoj namen. S tem spodbujamo zavest 
ponovne rabe, iznajdljivost z materiali, 
ki jih že imamo, in ustvarjalnost.

 Ͱ Oblačila iz druge roke, kot jim pra-

vimo, imate tudi v Preoblikovalnici, ki 
ste jo v Medvodah odprli lansko leto. 
Kako bi jo predstavili, kaj lahko pri-
čakujejo ljudje, ki vstopijo skozi njena 
vrata?

Preoblikovalnica ima svoje prostore 
na Seškovi ulici 1. Preoblikovalnica je 
razstavni atelje, je prostor, ki se trudi 
spodbujati k ustvarjalnosti in ozavešča-

ti k ponovni rabi različnih predmetov, 
pohištva, oblačil ..., je nekakšna alter-

nativa hitremu načinu življenja, hi-
trim trendom, hitri modi ... Tukaj lahko 
dobite idejo, kako se da v vsakdanjem 
življenju določene stvari ponovno upo-

rabiti. Izvajajo se tudi delavnice z neka-

kšno rdečo nitjo pod naslovom Kaj vse 
lahko naredim sama ...
Tudi sam prostor je opremljen v tem 
duhu in sem ga v celoti uredila sama. 
Večina razstavljenih izdelkov, ki jih 
najdete na policah v Preoblikovalnici, je 
izdelanih ročno: tekstilni iz zanimivih 
kosov blaga, leseni prebarvani, veliko 
je ročno narejenega unikatnega nakita. 
Poseben kotiček sem poimenovala vin-

tage, ki je zanimiv predvsem mladim 
modnim navdušenkam. Vintage stil, s 
kvalitetnimi oblačili iz preteklosti, zna-

Preoblikovalnica je za mojo dušo
Barbara Bališ Markovič je v Medvodah odprla prostor s trajnostnim pridihom. Kot 
pravi, v njej združuje trajnostno naravnane rešitve, zanimive ideje in ljubezen do 
ustvarjanja.

MAJA BERTONCELJ

Barbara Bališ Markovič v Preoblikovalnici / Foto: Maja Bertoncelj
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jo krasno kombinirati s sodobno modo. 

Sam prostor zaključuje 'walk in omara', 
omara, v katero lahko vstopiš, se zapreš, 
pregledaš, kar ti je všeč, pomeriš ... Lepo 
je videti, kadar pride hkrati več mladih, 
prijateljic in potem pregledujejo, se po-

govarjajo, se nasmejijo ... Preoblikoval-
nica je namreč hkrati tudi prostor za 
druženje ljudi, ki se že zavedajo pomena 
ponovne uporabe oziroma so na tej poti 
in potrebujejo le še nekaj malega spod-

bude. Večkrat pridejo tudi pokukat, kaj 
se najde v kotičku podarjevalnica, kjer 
stvari, oblačila preprosto vzameš.

 Ͱ Kako to, da ste se jo odločili odpreti 
v vaši domači občini?
Odločila sem se ponuditi nekaj novega, 
nekaj, česar v Medvodah še ni, nekaj 
čisto po svoje, v resnici pa tak koncept 
zdaj obstaja le v Medvodah, torej smo 
v prednosti. Pot ozaveščanja o pomenu 
ponovne rabe izdelkov je dolgotrajna, 
zato je treba delati korak za korakom. 
Preoblikovalnica ima za zdaj vrata od-

prta le dvakrat na teden in po predho-

dnem dogovoru. Preoblikovalnica je za 
mojo dušo. S kakšnim veseljem sem 
opremljala ta prostor in res sem pono-

sna nanj. Ga pa seveda vidim drugače 

kot drugi, ki vanj vstopijo občasno, so 
navdušeni nad drugačnostjo in radi 
spet pridejo pogledat, kaj bo novega. 
Sama bi ga kar naprej spreminjala in 
mi včasih kaj tudi ni več všeč.

 Ͱ Ustvarjanje vas veseli že od nekdaj.
Ustvarjanje mi je blizu že celo življenje. 
Lahko rečem, da sem na vseh področjih 
zelo ustvarjalna. Sem iznajdljiva, zelo 
hitro povežem stvari, najdem rešitev. 
To je moja prednost. Na ustvarjalnem 
področju zelo hitro vidim, kako bi ne-

kaj preoblikovala, prebarvala, prenovi-
la, preuredila, prestavila ... kako bi dala 
nasvet za spremembo v prostoru ... Kre-

ativnost na čisto vseh področjih je tisto, 
kar me zagotovo zelo dobro opiše.

 Ͱ Ustvarjanje je širok pojem. Kaj v tej 
paleti vam je najbližje?
Najraje imam zelo velik čopič, rada pre-

skušam nove tehnike. Kljub temu da 
stvari lahko narediš tudi bolj abstrak-

tno, so lepe, pisane, barvite ... in ravno 
tako narejene natančno. Rada imam 
abstraktno slikarstvo. Najraje pa spre-

minjam prostore, iz nezanimivih na-

redim zanimive, z idejami, barvami, 
slikami, z zanimivo postavitvijo tistega, 
kar že je v prostoru. Brez velikih finanč-

nih stroškov. Trenutno mi zmanjkuje 
časa, da bi lahko naredila še kaj več.

 Ͱ Kako se lotiti preoblikovanja neke-
ga izdelka?
Opažam, da je največji izziv in zavora v 
pomanjkanju idej in negotovosti, kako 
začeti in kaj bo nastalo. V večini prime-

rov je tako, kljub temu da je že na sple-

tu dostopnih neomejeno predlogov. O 
tem, kako izdelku dati novo podobo, se 
lahko tudi s kom pogovoriš. Beseda da 
besedo, ideja da novo idejo ... In potem 
se lotimo. Iz enega navadnega starega 
lesenega izdelka lahko naredimo res 
lep kos. Prav tako je tudi pri tekstilu. S 
pletenjem kitk lahko na primer nare-

diš igračko za psa, nakit iz bombaža, z 
vozlanjem vrečko za v trgovino ... Če se 
naučiš še osnov šivanja, se možnosti za 
preoblikovanje še razširijo. Za osnovno 
preoblikovanja lesenih izdelkov potre-

bujemo le brusni papir, čopič, barvo na 
vodni osnovi ... in dobro voljo. Vsak na-

slednji izdelek bo lepši. Zadovoljstvo, ko 
narediš nekaj sam, je veliko. Mislim, da 
ni človeka na svetu, ki ne bi s ponosom 
pokazal, kaj je naredil sam.

 Ͱ Kaj opažate: so pri ljudeh še pri-
sotni predsodki, da bi prišli po nekaj, 
kar je prej uporabljal že nekdo drug?
Srečujem zelo veliko ljudi, ki tega pred-

sodka nimajo, in vse več je ljudi, ki ta 
predsodek počasi opuščajo. Ob tem bi 
rada poudarila, da če vzameš oblačila iz 
druge roke, to ne pomeni, da si ne mo-

reš privoščiti novih, ampak le, da dru-

gače gledaš na to, da si prijaznejši do 
denarnice, do zdravja, ker je v takšnih 
oblačilih manj kemikalij, in prijaznej-
ši tudi do okolja. Poleg tega se lahko 
oblečeš tudi bolj unikatno. Denar, ki ga 
s tem prihraniš, lahko nameniš za kaj 
drugega, na primer za kakšno doživetje, 
nekaj, kar te veseli. Poznam ljudi, ki že 
leta niso šli v trgovino po nova oblačila, 
razen morda po spodnje perilo in po če-

vlje. Gre za osebno izbiro glede na način 
življenja. Potrebna je ozaveščenost po-

trošnikov in podjetij, ki pa se krepi.
 Ͱ To filozofijo ponovne uporabe želite 

prenesti tudi na mlajše. Vodite mla-
dinska dnevna centra Bivak v Sori in 
v Smledniku.
Sodelovala sem že pri prvem centru, ki 
se je takrat še imenoval Baza, kar je res 
že zelo dolgo nazaj, nato pa se po sple-

tu okoliščin znova vključila v ta pro-

jekt pod okriljem Javnega zavoda Soto-

čje. Bivak je prostor, kjer osnovnošolci 
ustvarjalno preživljajo prosti čas. Seve-

da spodbujam k iznajdljivosti pri upo-

rabi materialov, ki so na voljo, tako pri 
igri, pri ustvarjanju, pri učenju ... Z Bi-
vakom se pogosto povežemo z drugimi 
projekti, učenci iz Sore so tudi sodelo-

vali pri poslikavi kosov pohištva za Park 
sobo in zelo so uživali z velikimi čopiči 
in polnimi kozarci barv. Tudi to delo mi 
je v veselje ...

Večina razstavljenih izdelkov je izdelanih ročno. / Foto: Maja Bertoncelj

»Odločila sem se ponuditi 
nekaj novega, nekaj, česar v 
Medvodah še ni, nekaj čisto po 
svoje, v resnici pa tak koncept 
zdaj obstaja le v Medvodah, 
torej smo v prednosti.«
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Oktober je mesec požarne varnosti, ga-
silci Gasilske zveze Medvode pa so bili 
zelo dejavni že v septembru. V Zavrhu 
so sodelovali na gasilski vaji, konec me-
seca pa tudi na članskem tekmovanju 
zveze v Tacnu.
Gasilska vaja je potekala 21. septembra. 
Gasilska zveza Medvode jo je izvedla v 
sodelovanju z Lovsko družino Šmarna 
gora pri njenem lovskem domu v Zavr-
hu pod Šmarno goro. Na vaji so gasilci 
reševali tri pogrešane osebe, ki so jih 
našli v notranjosti gorečega doma in v 
bližnjem gozdu. Sodelovalo je sedem-
deset gasilcev s 14 vozili iz vseh šestih 
društev Gasilske zveze Medvode. Z vodo 
iz avtomobilskih cistern so gasili lovski 
dom in gozd, sestavili pa so tudi 250 me-
trov dolg cevovod od požarnega bazena v 
Zavrhu do lovskega doma. Cevovod je na 
mesto gašenja dovajal dodatno požarno 
vodo. Vaja je bila ena prvih aktivnosti 
v okviru meseca požarne varnosti. Le-
tošnji slogan je Požarna varnost – bodi 
pripravljen, bodi varen!, glavna temati-
ka pa širša, saj se osredotoča na požarno 
varnost v domačem in bivalnem okolju 
(vrtec, šola …) ter vključuje tudi sodobne 
samooskrbne energetske rešitve, kot so 
sončne elektrarne in baterijski hranilni-
ki. Društva bodo v oktobru znova pripra-

vila dneve odprtih vrat, kjer bodo občane 
poučili o prvem posredovanju, tam pa 
bodo lahko tudi servisirali stare ali ku-
pili nove gasilnike.

GASILSKA TEKMOVANJA
Člansko tekmovanje Gasilske zveze 
Medvode je teden dni pozneje poteka-
lo na stadionu Policijske akademije 
v Tacnu. Izvedli so ga v sodelovanju z 
Gasilsko zvezo Vodice. Članice in člani 
so tekmovali v vaji razvrščanja, vaji z 

motorno brizgalno in štafeti na štiristo 
metrov z ovirami. »Vidi se, da je to šele 
občinsko tekmovanje, saj gasilci še de-
lajo napake. Na tem tekmovanju izbira-
mo ekipe za regijsko tekmovanje, ki bo 
prav tako tukaj v Tacnu. Tekmovanja so 
pomembna, ker so tudi del taktične in 
kondicijske priprave gasilskih enot. Po-
membno je, da enote delajo z opremo in 
da se znotraj njih vzpostavi neformalna 
hierarhija, ki je zelo pomembna na pra-
vih intervencijah,« pravi Anže Šilar, po-

veljnik Gasilske zveze Medvode in gasil-
ski sodnik, ki je v Tacnu bdel nad delom 
sodnikov. Med člani do tridesetega leta 
starosti je bila najboljša ekipa iz PGD 
Zbilje, med članicami pa ekipa iz PGD 
Sora. Gasilci iz Zbilj in gasilke iz Sore so 
bili najboljši tudi v kategorijah članov 
in članic, starejših od trideset let.
Ta konec tedna bo v Tacnu potekalo tudi 
regijsko gasilsko tekmovanje Gasilske 
zveze regije Ljubljana, kamor so se uvr-
stile prve tri ekipe iz vsake kategorije.

Gasilci vadili in tekmovali
Tekmovanja so del taktične in kondicijske priprave gasilskih enot.

PETER KOŠENINA

Gasilci so se pomerili na članskem tekmovanju Gasilske zveze Medvode. / Foto: Peter 

Košenina

Gasilska vaja Gasilske zveze Medvode je potekala pri lovskem domu v Zavrhu. / Foto: arhiv 

GZM

Oktober je mesec požarne 
varnosti. Letošnja tema 
je preprečevanje požarov 
v gospodinjstvu, slogan 
pa Požarna varnost – bodi 
pripravljen, bodi varen.
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Grajski lonec je jed, kakršno bi lahko jedli v naših krajih pred 

letom 1767, ko je cesarica Marija Terezija zapovedala pridela-

vo in rabo krompirja. Na Starem gradu v Smledniku so jo 14. 

septembra kuhale štiri ekipe. Najboljšega so postregli člani 
ekipe TD Žlebe - Marjeta.
V tekmovanju so poleg zmagovalcev sodelovale tudi ekipe TD 

Smlednik, TD Hraše in TD Dragočajna - Moše. Pred začetkom 
so vsi prejeli enako količino sestavin, med katerimi so tri vr-

ste mesa, zelenjava in začimbe. Ekipe so mladi govedini do-

dale svinjsko meso in divjačino, jed pa obogatile še s čebulo, 
česnom, korenjem, z gomoljem in listi peteršilja in zelene, 
svežim paradižnikom, svežo rdečo papriko ter slanino. Za 
zgostitev niso smeli uporabiti krompirja in moke, ampak le 

ajdovo kašo. Končnega zmagovalca je dala združena ocena 
strokovne komisije in obiskovalcev. »Člani komisije ocenju-

jemo okus, barvo, rezanje zelenjave in to, da so vse sestavine 

vidne, torej da niso razkuhane. Slanina gre v lonec čisto na 
koncu, korenje kuhamo le dvajset minut, paradižnik pa le de-

set minut, sicer je razkuhan,« pravi Janez Kosec, upokojeni 

profesionalni kuhar, ki že vsa leta ocenjuje grajske lonce.
Dvanajsta izvedba Grajskega lonca na Starem gradu v Smle-

dniku je bila obsežnejša kot prejšnje. Ob tridesetletnici Ob-

čine Medvode so organizatorji iz TD Smlednik pripravili še 
animacijo za otroke, predavanje umetnostne zgodovinarke 

Lucije Fabjančič in koncert glasbene skupine Noreia. »Sprva 
smo želeli izvesti tridnevni program, vendar smo bili zaradi 
slabega vremena prisiljeni prestaviti predavanje in koncert 

najprej s petka na soboto, nato pa oboje na naslednji teden,« 

pravi Marjan Mali, predsednik TD Smlednik.

V soboto je otroke zabaval dvorni norček Beni, v nedeljo pa 
Romana Krajnčan.

Kuhanje in zabava na Starem gradu
Grajski lonec so letos najbolje pripravili kuharji iz TD Žlebe - Marjeta.

PETER KOŠENINA

Med kuhanjem grajskega lonca je otroke zabaval dvorni norček Beni, 
ki ga je igrala Danaja Križaj z Zg. Senice. / Foto: Peter Košenina

Letos so najboljši grajski lonec skuhali člani ekipe TD Žlebe - 
Marjeta. / Foto: Peter Košenina

Priprava vozil za zimo

Diagnostika vseh tipov 
osebnih vozil

Spodnja Senica 19 

1215 Medvode
AVTO JAMNIK d.o.o.

AVTOELEKTRIKA 

IN AVTOMEHANIKA



30  DOMAČI KRAJI  

Dogodek, ki ga organizira Turistično 
društvo Dragočajna - Moše, se je iz prvo-
tne ideje predstavitve slovenske kulina-
rike turistom razvil v priljubljeno prire-
ditev. Po besedah predsednika društva 
Jureta Žitnika ostaja rdeča nit dogod-
ka enaka – predstavitev tradicionalne 
slovenske hrane in krepitev vezi med 
lokalnimi društvi in kmetijami. »Želi-
mo predstaviti slovensko hrano in jedi, 
sladke in slane dobrote, ki so del naše 
tradicije. Dogodek je edinstven in ver-
jamemo, da v širši okolici česa podob-
nega ni,« je poudaril Žitnik. Obiskovalci 
so lahko pokusili številne tradicionalne 
jedi, med njimi ričet, vampe in šaro, 
manjkalo ni slaščic, pečenega kostanja, 
praženca in drugih dobrot.
Poleg okusnih jedi, ki so jih pripravile 
tudi lokalne gospodinje, je dogodek po-
nudil priložnost za izmenjavo receptov 
in nakup domačih pridelkov. Kulinari-

ka pa ni bila edini poudarek dogodka. 
Prireditev je vključevala tudi bogat kul-
turni program, v katerem so nastopile 
Pevska skupina Dečve, Ljudski godci 
Cerkljanski gavnarji, dogajanje pa so 

popestrili tudi starodobniki. Slovenski 
dan je tako še enkrat dokazal, da gre 
za dogodek, ki združuje ljudi, ohranja 
tradicijo in prispeva k bogatitvi lokalne 
skupnosti.

Na Zgornji Senici je Kulturno-umetniško društvo Sejalec 
umetnosti pripravilo etnografsko prireditev Z garami čez po-
lje, na kateri so predstavili stara kmečka opravila, ljudsko 
pesem, stare poljščine in domačo hrano.
Največja skupina v KUD Sejalec umetnosti je skupina za ohra-
njanje kulturne dediščine. »Letos že 14. leto sejemo dediščino 
oziroma ohranjamo kmečka opravila iz krajev med Soro in 
Savo, kot so bila videti na prelomu iz 19. v 20. stoletje. Posku-
šamo prikazati, kako smo lahko s pridelki, ki jih daje Sorško 
polje, samozadostni,« pravi Agata Trojar, predsednica KUD 
Sejalec umetnosti. Letos so šli z garami čez polje in v doma-
čem sadovnjaku nabrali jabolka, na eni od njiv na Zgornji 
Senici koruzne storže, na drugi svinjske buče in na tretji cve-
točo ajdo. Vse naštete pridelke so naši predniki uporabili tudi 
za lastno prehrano.
V predstavitvi so poleg članov domačega KUD sodelovali še 
člani Društva za obujanje vaških običajev iz Zbilj in pevka 
ljudskih pesmi Lea Onufrija Volk iz KUD Oton Župančič iz 
Sore. Obiskovalci so se lahko preizkusili v izdelavi vrtnic in 

lutk iz koruznega ličja, si ogledali fotografsko razstavo polj-
ščin Sorškega polja, ki jo je pripravila fotografinja Urška Po-
trebuješ, in se najedli sveže kuhanih starih domačih jedi.

V Dragočajni je potekal Slovenski dan, ki je ponovno privabil množico domačinov in 
obiskovalcev od drugod. Dobre hrane vsekakor ni manjkalo.

NIKA TOPORIŠ

PETER KOŠENINA

Kdor se je mudil v Dragočajni, domov zagotovo ni odšel lačen. Na stojnicah so se namreč 

bohotile različne sladke in slane dobrote, pa tudi jedi na žlico je bilo mogoče pokusiti. 

/ Foto: Gorazd Kavčič

KUD Sejalec umetnosti na Zgornji Senici že štirinajst let ohranja 

kmečka opravila. / Foto: Peter Košenina

Uspešen Slovenski dan v Dragočajni

Z garami čez polje

S pridelki, ki jih daje Sorško polje, smo lahko samozadostni.
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Kranjska klobasa najboljše, kar imamo
Na Festivalu kranjske klobase so se predstavili vsi certificirani proizvajalci.

Medvode so od začetka promocije kranjske klobase s tem 
mesnim izdelkom močno povezane. V soboto, 28. septembra, 
so znova gostile Festival kranjske klobase, na katerem so se 
predstavili vsi certificirani proizvajalci.
Kranjska klobasa je Slovencem zdaj že zelo dobro znana, zato 
so se v GIZ Mesne industrije Slovenije, ki je z Javnim zavodom 
Sotočje pripravil Festival kranjske klobase, usmerili v promo-
cijo zaščitene geografske označbe, s katero se klobasa ponaša. 
Festival je potekal pod okriljem evropskega projekta Zaščiten 
okus Evrope – kranjska klobasa, v sklopu kampanj Enjoy, it's 
from Europe (Naj vam tekne, evropsko je) za promocijo evrop-
skega kmetijstva, ki jih financira Evropska unija. »S tem festi-
valom ne promoviramo več le kranjske klobase kot take, am-
pak evropske sheme kakovosti. Oznake zaščitena geografska 
označba, zaščitena označba porekla in zajamčena tradicional-
na kakovost predstavljajo najboljše, kar v Evropi imamo. Taki 
dogodki so namenjeni temu, da ljudje spoznajo, da so proizvo-
di z zaščitnim znakom zaščiteni na evropski ravni, da je to ga-
rancija za kakovost in avtentičnost izdelka,« pravi Ana Ahčin, 
generalna sekretarka GIZ Mesne industrije Slovenije.
Obiskovalci so imeli na enem mestu priložnost pokusiti 
kranjske klobase vseh 13 certificiranih proizvajalcev. Med-

voščan Jure Galičič, nekdanji tekmovalec televizijske oddaje 
MasterChef, jim je ponudil svojo različico krompirjeve eno-
lončnice s kranjsko klobaso ter tortilje s kranjsko klobaso in 
bučkami.
Projekt Zaščiten okus Evrope bo potekal še v letih 2025 in 2026, 
zato bodo v GIZ Mesne industrije Slovenije Festival kranjske 
klobase pripravili tudi v prihodnjih dveh letih.

Kljub slabi vremenski napovedi se je Festivala kranjske klobase 

udeležilo veliko ljudi. / Foto: Peter Košenina

PETER KOŠENINA

Letos v ospredju ajda
Na Verju je Turistično društvo Pirniče v 
sodelovanju z Ekološko kmetijo pr' Črnet 
pripravilo tradicionalni dogodek Jesen 

pod Črnetovim toplarjem, kjer so letos 
osrednjo pozornost namenili ajdi.

Predsednica Turističnega društva Pirniče Cvetka Židan Valja-
vec je poudarila, da ajda v lokalni skupnosti vedno bolj pri-
dobiva veljavo. »Ajdo smo v preteklosti že postavili v središče 
naše prireditve, a se nam zdi, da si zasluži še več pozornosti, 
saj je izjemno bogata in hranljiva žitarica, ki se vrača v naš 
vsakdan,« je pojasnila. Poudarila je, da je ajda postala del so-
dobne kulinarike, saj jo poznajo že skoraj vsi, predvsem po 
priljubljenih jedeh, kot je ajdov kruh z orehi.
Eden osrednjih poudarkov dogodka je bil prikaz tradicional-
nega mlatenja ajde, ki je pritegnil številne obiskovalce. Poleg 
prikaza mlatenja je dogodek vključeval še predavanje o vzgo-
ji in pridelavi ajde, ki ga je vodil Štefan Čebašek z Ekološke 
kmetije Pr' Črnet. Čebašek je obiskovalcem pojasnil, da je pri 
pridelavi ajde ključnega pomena izbira pravega semena in 

pravilno ravnanje z njivami. »Pomembno je, da ajdo sejemo 
na njive, ki niso preveč založene z dušikom, saj to vpliva na 
kakovost pridelka. Prav tako je ključnega pomena, da jo poža-
njemo ob pravem vremenu in v skladu z luninimi cikli, saj to 
vpliva na njeno obstojnost,« je pojasnil.
Poleg izobraževalnega dela so obiskovalci uživali v kulina-
ričnih dobrotah, pripravljenih iz ajde, kot so ajdova kaša z 
jurčki, ajdovi žganci, ajdovi štruklji in ajdov čaj, ki je znan po 
svojih zdravilnih lastnostih. Dogodek je popestril tudi meša-
ni pevski zbor Srebrne zvezde, za najmlajše pa so poskrbeli z 
otroško ustvarjalnico in poslikavo obraza.

Dogodek je pritegnil številne obiskovalce, ki so sončen dan izkoristili 

za združitev prijetnega s koristnim. / Foto: Tina Dokl

NIKA TOPORIŠ
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Madagaskar dragocena izkušnja
Velika ovira pri delu je kompleksen jezik Malgašev.

Sorški župnik Jože Čuk je letošnje poletje tri tedne preživel na 
Madagaskarju. Pridružil se je družini Fortuna s Podreče, ki je 
odšla pomagat misijonarju Janezu Krmelju v center Ampita-
fa na jugu otoka.
Eva in Gašper Fortuna, zdravnica in zobozdravnik, sta s svo-
jimi šestimi otroki dva meseca preživela v medicinskem cen-
tru, ki ga je pred slabimi dvajsetimi leti ustanovil Janez Ker-
melj iz Sela nad Polhovim Gradcem. Eva je delala v bolnišnici 
in porodnišnici, Gašper v zobozdravstveni ambulanti. Sorške-
mu župniku se je ponudila priložnost, da se jim za tri tedne 
pridruži. Center Ampitafa je del Akamasoe, združenja, ki ga 
je na Madagaskarju ustanovil misijonar Pedro (Peter) Ope-
ka. »Ko sem še študiral, je takratni predavatelj pri predme-
tu Misijologija dr. Drago Ocvirk v goste povabil Petra Opeko. 
Mislim, da je bilo to leta 1990. in takrat je ravno začel dela-
ti na smetišču v glavnem mestu Antananarivo. Bil sem zelo 
prevzet, ker je bil prepričljiv, ker je govoril iz življenja. Vem, 
da mi je takrat to pomenilo več kot celo leto predavanj. Videl 
sem, kaj pomeni biti z ubogimi, jim vračati dostojanstvo in 
jih spoštovati, ne glede na razmere,« se prvega stika z Opeko 
spominja Jože Čuk.

Center Ampitafa je od glavnega mesta oddaljen več kot tisoč 
kilometrov, sestavljajo ga osnovna in srednja šola ter bolni-
šnica, porodnišnica in zobna ambulanta. Stoji skoraj sredi 
ničesar in pokriva območje z 80 tisoč prebivalci. »Z Janezom 
sem se spoznal preko družine Fortuna. Eva je pri njem še kot 
študentka medicine prvič delala že pred dvajsetimi leti. Letos 
je cela družina odšla na Madagaskar in predlagali so, da se 

jim pridružim. V času, ko sem bil tam, sem po svojih močeh 
pomagal Janezu. Bila je dragocena izkušnja,« pravi Jože Čuk.
Velika ovira pri delu tujcev na Madagaskarju je jezik, saj 
je malgaščina zelo kompleksna. Pred vrnitvijo domov se je 
sorški župnik za nekaj dni ustavil pri Pedru Opeki v glavnem 
mestu, kjer pa izobraženi ljudje govorijo tudi francosko. 
»Lahko sem se pogovarjal z njegovimi sodelavkami. Praktič-
no vsi njegovi sodelavci so ženske, tudi njegova namestnica. 
Za malgaško mentaliteto je izredno redko, da bi bil moški 
sočuten, predan, da bi mu bilo mar za družino. Peter je tem 
ljudem res oče. To tej družbi manjka,« je povedal nekaj o 
Malgaših.
Sodelavke Pedra Opeke so mu razkazale tudi eno od naselij 
Akamasoe. V njej so vrtci, sirotišnice, osnovne in srednje šole 
ter univerza. Vse to so zgradili z lastnim trdim delom in po-
močjo, ki je v veliki meri prišla iz Slovenije.

Jože Čuk in Pedro Opeka po maši, ki se je je udeležilo osem tisoč 
ljudi / Foto: osebni arhiv

PETER KOŠENINA

Sorški župnik Jože Čuk je letošnje poletje tri 
tedne preživel na Madagaskarju. Pridružil se je 
družini Fortuna s Podreče, ki je odšla pomagat 
misijonarju Janezu Krmelju v center Ampitafa na 
jugu otoka.
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Medkulturna srečanja so v Medvodah novost. V Baru kulture 
313,6 v Kulturnem domu Medvode bodo potekala vsak četrti 
torek v mesecu, namenjena pa so druženju in pogovoru s tuj-
ci, ki živijo v našem okolju.
Spoznavno srečanje je bilo 24. septembra. Udeležilo se ga je 
sedem tujcev, dve begunki iz Ukrajine ter pet mladih prosto-
voljcev mednarodnega projekta ESE, ki bodo v Medvodah do 
naslednjega junija. Pobudnica pogovorov je domačinka Ela 
Rebolj, študentka psihoterapije. »Prišla sem na idejo, da se 
v Medvodah naredi prostor za ljudi, ki prihajajo iz različnih 
kultur, različnih držav, s katerimi bi se tu pogovarjali, se 
družili in delili svoja doživetja. Zanima me, kako doživljajo 
Slovenijo, ker jo doživljajo drugače kot mi. Zanima me, kaj 
ljudje, ki pridejo sem, mislijo o naši državi in občini,« pravi.
Srečanja bodo zanimiva tudi za tujce, od katerih so neka-
teri v Medvode prišli od zelo daleč. »Mislim, da bo na teh 
medkulturnih srečanjih zanimivo videti, kako ljudje iz raz-
ličnih kultur komunicirajo, kako vidijo slovensko kulturo 
glede na to, od kod izhajajo. Zame, ki sem iz Madžarske, 
bodo nekatere stvari dokaj normalne, ker so že doma del 

mojega vsakdana, za nekoga drugega, ki je prišel sem od 
kod dlje, pa morda ne,« pravi prostovoljka Orsi Csibi. Njen 
kolega Marcos De La Rosa Moreno iz Španije je njene misli 
takoj potrdil, saj so bila njegova pričakovanja drugačna od 
tega, kar je videl po prihodu. »Za Slovenijo sem se odločil, 
ker je bolj skrita in je nisem poznal. Pričakoval sem, da bo 
morda podobna Nizozemski, kjer so hiše zelo daleč nara-
zen, vendar vidim, da so naselja strnjena. Tudi gore niso 
tako zelo daleč in vsi so zelo zadovoljni s pokrajino, v kateri 
živijo,« je povedala.
Na Medkulturnih srečanjih se bodo udeleženci vsakič ukvar-
jali z drugo tematiko. Poleg tujcev, ki živijo v Medvodah, so 
nanje vabljeni tudi občani. Oktobrsko bo 22. oktobra.

Mesečna srečanja kultur
Prostor za pogovor nudijo ljudem iz 

različnih kultur.

PETER KOŠENINA

Medkulturna srečanja bodo v Baru kulture 313,6 potekala vsak četrti 

torek v mesecu. / Foto: Peter Košenina

V tem priročniku 

boste našli 

neprecenljive 

vaje, s katerimi 

si boste učvrstili 

hrbtenico in 

ublažili bolečine. 

Vaje lahko kar 

mimogrede 

opravljate doma, 

v pisarni ali na 

poti. S pomočjo 

te knjige se 

boste pravilno 

gibali cel dan 

prav vsak dan. 

160 strani, 

mehka vezava

Knjigo lahko kupite na Gorenjskem glasu,  
Nazorjeva ulica 1 v Kranju, jo naročite po tel. št.: 
04/201 42 41 ali na narocnine@g-glas.si. 

Če želite, da vam jo pošljemo po pošti,  
se poštnina zaračuna po ceniku Pošte Slovenije.

                        + poštnina

EUR

20Redna cena knjige je 23,90 EUR, če jo kupite na 

Gorenjskem glasu je cena samo 20 EUR.
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Brane Vuzem je znano ime v judoistič-

nih krogih in tudi širše v športu. Od leta 

1999 z družino živi v Preski, kamor se 
je preselil iz Ljubljane. Tam je leta 1970 

tudi začel svojo pot v judo.

NAJPREJ TEKMOVALEC

»Bil sem živahen otrok in starši so re-

kli, da bi bilo dobro, da bi bil v kakšnem 
športu. Vedel sem, da je v Dravljah Judo 
klub Olimpija, in sem se vpisal. Star 
sem bil enajst let in pol,« je pojasnil. 
Judo mu je bil všeč. Kot je povedal, je 
to mehka pot, ki gradi človeka. »Judo 
je šport, ki je prisoten v skoraj vseh dr-

žavah sveta. V nekaterih je celo del uč-

nega načrta in ga poučujejo v osnovnih 
šolah. Tako je tudi v Franciji, kjer je zelo 
priljubljen. To potrjuje tudi podatek, da 
je olimpijski ogenj na letošnjih olimpij-

skih igrah v Parizu prižgal francoski ju-

doist Teddy Riner. Dvorane so polne, ne 
glede na njihovo velikost.«
Brane Vuzem je v judu tekmoval še leta 

1991 na ekipnem državnem prvenstvu, 
čeprav je tekmovalno pot sklenil leto 
prej. Na koncu, do leta 1990, je tekmoval 
za italijanski klub in bil hkrati tudi že 
trener. »Nekajkrat sem osvojil medaljo 

na državnem prvenstvu Jugoslavije. Dr-

žavni članski prvak pa nisem bil nikoli. 
Bil sem tudi član reprezentance za veli-
ka tekmovanja, medalje pa mi tam ni 
uspelo osvojiti,« je povedal nekaj o svo-

jih tekmovalnih uspehih. Veliko večje 
ima kot trener.

TRENERSKO POT PIŠE V KRANJU

Leta 1981 je prišel s služenja vojaškega 
roka in se vpisal na Fakulteto za šport. 

Trenersko pot je sprva združeval s tek-

movalno. »Najprej sem bil trener v Judo 
klubu Olimpija. Nato so se naše poti 

razšle, v istem obdobju sem se prese-

lil v Presko in leta 2000 šel za trenerja 
v Judo klub Triglav Kranj, kjer sem še 
danes. Takrat je bil kranjski klub že na 
tem, da razpade,« je opisal. V vlogi tre-

nerja se dobro počuti. »Zelo veliko zado-

voljstvo je, ko nekoga učiš in ko vidiš, 
da razume, da napreduje. Rekel sem, 
da bom po letošnjih olimpijskih igrah 

zaključil trenersko pot, a sem vseeno 
ostal v klubu kot svetovalec in trener 
mlajših perspektivnih judoistov do 14 

let. Treninge imamo trikrat tedensko. 

Še vedno sodelujem tudi z Anko Pogač-

nik, kolikor časa bo še vztrajala v tem 
športu. Zdaj odhaja na svetovno vojaško 
prvenstvo.«

V svoji karieri je vzgojil nemalo judoi-

stov, med drugim je bil med letoma 1996 
in 2000 trener slovenske kadetske repre-

zentance, leta 2007 je pridobil licenco za 
mednarodnega sodnika za ocenjevanje 
kat, prav tako pa je že vrsto let predse-

dnik Izpitne komisije za pasove Judo 
zveze Slovenije. Z letošnjim letom v tej 
funkciji zaključuje tretji štiriletni man-

dat, ki ga, je naznanil, ne bo nadaljeval.

Trener kadetske reprezentance je bil v 
času, ko je bil njen član tudi Žirovec Sašo 
Jereb, ki zdaj z družino živi v Vašah in 
svoje znanje o judu v Judo klubu Medvo-

de prenaša na mlade. Predsednik kluba 
je prav Brane Vuzem, ki pa za zdaj opra-

vlja le to vlogo. »Sašo Jereb je bil takrat 
tretji na olimpijadi mladih na Danskem. 
Pri Olimpiji sva sodelovala, dokler se 
nismo s klubom razšli, s Sašem pa sva 
obdržala stike. Bil je zelo dober tekmo-

valec, a ni imel sreče. Za moj pogled bi 
lahko dosegel dosti več. Zmagoval je na 
velikih nagradah in svetovnih pokalih. 

Nato je imel afero z dopingom, po kateri 
je dokazal, da so se zmotili, in potrdili so 
njegovo popolno rehabilitacijo. Mislim, 
da bi takrat na evropskem prvenstvu v 

Nemčiji leta 2002 osvojil medaljo, pa na 
njem ni smel tekmovati,« je obujal spo-

mine sodelovanja z Jerebom.

Judo je del njegovega življenja
Brane Vuzem se je z judom začel ukvarjati že leta 1970. Najprej je bil tekmovalec, zdaj 
je že več kot trideset let trener. V tej vlogi je bil tudi na letošnjih olimpijskih igrah v 
Parizu. In naprej? »Moja trenerska pot se počasi zaključuje,« pravi.

MAJA BERTONCELJ

Brane Vuzem z Anko Pogačnik na letošnjih olimpijskih igrah v Parizu / Foto: osebni arhiv

»Za oba so bile olimpijske igre v Parizu vrhunec. To je izkušnja, 
ki je ne bom pozabil. Srečuješ slovenske in tuje športnike, si 
izmenjuješ izkušnje, dobiš nova poznanstva … Biti tam je bilo 
enkratno.«
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Vuzem je bil leta 2022, ob 70-letnici Judo zveze Slovenije, med 

prejemniki priznanj za dolgoletno požrtvovalno delo v judu. 
Tega ni posebej omenil. »Predlagali so me tudi že za 7. dan, 
a sem zavrnil, naj se počaka s tem. Od leta 2008 imam moj-
strski pas 6. dan. Mislim, da še ni čas za 7. dan. Imam svoje 
videnje, kaj moraš doseči za 7. dan, za 8. dan … največ je 10. 
dan,« je poudaril.

PRVIČ NA OLIMPIJSKIH IGRAH
Veliko mu pomeni, da je bil na letošnjih olimpijskih igrah v 
Parizu. V Francijo je potoval kot trener judoistke Anke Pogač-

nik, članice Judo kluba Triglav Kranj. »To je bilo zame prvič. 
Cilj je bil že uvrstitev na prejšnje olimpijske igre na Japon-

skem, a je Anki zmanjkala ena borba. Razočaranje je bilo ta-

krat veliko tako zanjo kot zame. A kot pravijo: ko se ena vrata 
zaprejo, se druga odprejo. Tudi v tem primeru je bilo tako. 
Anka se je odločila nadaljevati kariero. Če je ne bi, ne bi osvo-

jila medalje na evropskem prvenstvu. V zadnjih treh letih je 
dosegla več uspehov, na koncu so žal prišle tudi poškodbe. Za 
oba so bile olimpijske igre v Parizu vrhunec. To je izkušnja, 
ki je ne bom pozabil. Srečuješ slovenske in tuje športnike, 
si izmenjuješ izkušnje, dobiš nova poznanstva … Biti tam je 
bilo enkratno. Dan pred nastopom Anke je Andreja Leški v 
judu osvojila zlato olimpijsko medaljo. To je bilo zgodovinsko 
– polna dvorana, vsi so v boju za zlato medaljo pričakovali 

zmago Francozinje, Andreja pa jo je premagala. Težko je to 
opisati z besedami. Naslednji dan pa je sledilo razočaranje. 
Bili smo polni adrenalina in pod vtisom prejšnjega dne imeli 
verjetno prevelika pričakovanja. Anka je zmagala v prvi borbi, 
na koncu pa je bila deveta. Tudi to je lep uspeh. Ne smemo 
pozabiti, da je bil največji cilj dosežen že z uvrstitvijo na to 
največje tekmovanje. V Parizu sem bil osem dni,« je povedal.

JUDO DEL NJEGOVEGA ŽIVLJENJA
»Judo je del mojega življenja, tudi žena se je sprijaznila s tem. 
Judo sta trenirala tudi sinova, a potem videla, da bi za višje 
cilje morala vložiti dosti več. Bila sta poštena do kluba, do 
sebe in rajši končala. Sam tudi še treniram. Kot Ankin tre-

ner sem zraven na treningih, tudi v fitnesu, aktiven, a je to 
vedno težje. Star sem 65 let. Imel sem že kar nekaj poškodb. 
Zamenjali so mi kolk, tudi koleno je že zelo obrabljeno, imel 
sem poškodbo tetive …« je povedal in dodal, da se njegova ju-

doistična pot počasi zaključuje. »Gledati je treba tudi nase, na 
svoje zdravje. Pred olimpijskimi igrami sem zelo slabo spal. 
Ko sva se pogovarjala s trenerjem Andreje Leški, je rekel, da 
že eno leto ne spi, pa je mlad fant. To je pritisk, ki ga naredijo 
drugi in tudi sami. Pomagal bom v Kranju in Medvodah, če se 
bo dejavnost kluba kaj širila,« je zaključil.
Brane Vuzem je trenersko delo opravljal ob redni službi, pred 
štirimi leti pa se je upokojil.

Deževni Medvoški tek
Na pet, deset in dvajset kilometrov je teklo dvesto dvajset tekačic in tekačev.

Zadnjo soboto v septembru je potekal 
Medvoški tek v enajsti izvedbi. Zazna-

movalo ga je deževno vreme, ki pa ni 
ustavilo številnih tekačev, ki so se po-

dali na start pri Športni dvorani Med-

vode.
To je že tradicionalno osrednje prizori-
šče, od koder udeležence krožna trasa 
vodi do cerkve na Ladji, vzporedno z že-

lezniško progo, kjer se nadaljuje v vzpon, 
mimo glasbene šole, desno po Donovi 
mimo lekarne, Mercator centra, Štirih 
mačk, občine, Donita, nazaj po Donovi 
cesti do vrtca in v cilj. Krog je dolg pet 
kilometrov. Pretečejo ga enkrat, dvakrat 
ali celo štirikrat. Na 5 kilometrov je v mo-

ški absolutni konkurenci slavil Andrej 
Mikelj (Modri dirkači, 16:14), ki je redni 
udeleženec Medvoškega teka. Za njim je 
v cilj pritekel domačin Lucjan Čarman 
(Čarman motosport), tretji je bil Urban 
Nosan (Varuh zdravja). Med ženskami 
so bile na najkrajši razdalji na prvih treh 
mestih Neža Botica (OŠ Medvode, 19:55), 
Sara Mis (Medvode) in Živa Šušteršič (OŠ 

Medvode). Na 10 kilometrov je zmagal 
Janez Mulej (Modri dirkači, 32:55), eden 
najboljših slovenskih rekreativnih te-

kačev, drugi je bil Miha Kotnik, tretji pa 
Uroš Jerina. Uršula Bernik (48:32) je sla-

vila pri ženskah pred Gajo Zupan in Lano 
Kotar (Hit Preles). Klemen Vilhar (AK Ra-

dovljica, 1;06:45), Žan Žepič (Salomon 
Slovenija) in Jaka Bostnek so zaznamo-

vali 20-kilometrsko razdaljo pri moških, 
Karmen Vavkman (TK Šmarnogorska 
naveza, 1;33:55), Marja Kastelic (AR Lju-

bljana) in Tatjana Selan (Dobrovoljčki) 
pa pri ženskah.
Dogodek, ki poteka v organizaciji med-

voškega ŠD Efi, so tradicionalno zače-

li najmlajši na Vzajemkovem teku za 
otroke.

Kljub slabemu vremenu se je na startu zbralo veliko tekačev, tudi iz medvoških klubov in 

društev. / Foto: Peter Košenina

MAJA BERTONCELJ
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IDEALNE TEMPERATURE ZA TEK
Brez dvoma je bilo letošnje poletje eno 

bolj vročih in vlažnih, zato ohladitev s 
padavinami kar prija. Večkrat sta izgo-

vor za aktivnost tudi dva ekstrema, to-

rej vročina ali mraz. Slečemo se težko 
več kot do kratkih hlač in majice, oble-

čemo pa se lahko, vendar vseeno ob-

čutek med gibanjem ni tako prijeten, 
saj smo bolj okorni. Seveda je dojema-

nje temperature zelo relativno, ampak 

verjetno bi se strinjali, da so idealne 
temperature za tek med 10 in 20 stopi-
njami Celzija v suhih razmerah. Kar je 
manj, hitro zazebe, kar je več, pa hitro 
privede do pregrevanja. Takšni pogoji 
so večinoma poleti zjutraj in pa seveda 
ravno spomladi in jeseni čez dan. Tudi 
po lastnih izkušnjah treningi v takih 
pogojih potekajo bistveno lažje, saj se 
telo ukvarja s tem, kako hitro teči, ne 
toliko s tem, kako se ohladiti. Obstaja 
pa velika razlika, ali tečemo počasi ali 
pa hitro. Logično, da pri večjem napo-

ru nastaja več toplote, ki se mora od-

vesti, zato so bolj primerne hladnejše 
razmere.

Včasih sem se spraševal, zakaj so večji 
maratoni le v začetku pomladi in jese-

ni. Kasneje sem dobil odgovor, ki je de-

jansko vezan le na vremenske pogoje. 
Da bi nekdo priredil množični maraton 
poleti, bi bila prava norost, saj je nevar-

nost za dehidracijo in celo omedlevico 
toliko večja, kar je lahko smrtno nevar-

no. Ob velikem številu udeležencev tudi 

prevelik zalogaj za oskrbo. Praktično vsi 
svetovno znani maratoni zaradi tega 
potekajo v marcu, aprilu, septembru in 
oktobru, ko so razmere najbolj ugodne 
in padejo ravno v tisti rang med 10 in 
20 stopinjami. Pred leti sem zasledil 
študijo, v kateri so ugotovili, da so za 
vrhunski maratonski dosežek, poleg 
ravne proge s čim manj zavoji, najbolj 
primerni naslednji pogoji: temperatu-

ra okoli 4 stopinje Celzija, brezvetrje, 
nizka vlažnost in oblačno nebo. To so 
ugotovili glede na primerjavo časov 
najboljših na večjih maratonih v več 
letih in vremenskih razmer na njih. 
Raziskava je v veliki meri tudi razložila 
dejstvo, zakaj je Berlinski maraton za-

enkrat še vedno najhitrejši – ker vsebu-

je vse zgoraj naštete komponente.
Kako pa je s pripravo recimo na mara-

ton? Če je ta spomladi, se je treba nanj 
pripravljati že čez zimo, kar je marsiko-

mu zelo neugodno, na drugi strani pa 
se je na jesenski maraton treba pripra-

vljati poleti, kar pa znova ni idealno. 
Glavni razlog za nastop torej ni zgolj 
sam čas, vendar tudi obdobje, ko se je 
treba pripravljati nanj.

V gibanju s Timotejem (62)

TIMOTEJ BEČAN,  
GORSKI TEKAČ IN KINEZIOLOG
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Jutranja telovadba društva Šola zdravja v Medvodah poteka že 
skoraj osem let. Z njo izboljšujejo zdravje sodelujočih in podalj-
šujejo njihovo samostojno življenje. V Medvodah jo obiskujejo 
v glavnem ženske, zato v svoje vrste vabijo tudi moške.
Telovadke in telovadce Šole zdravja spoznate po oranžni barvi. 
Vsako jutro se srečajo ob 7.30 in telovadijo – v vseh vremenskih 
razmerah. Vaje niso zahtevne, zato ne terjajo boljše kondicij-
ske pripravljenosti ali drage športne opreme. Vodijo jih uspo-

sobljeni prostovoljci. V pol ure sodelujoči razgibajo vse sklepe 
in vse mišične skupine. V Medvoški občini se sestajajo v treh 
skupinah – v Medvodah, Preski in na Spodnji Senici, letna čla-

narina pa znaša 25 evrov. »Tu in tam se nam pridruži kak nov 
član. Letos sta se nam pred poletjem pridružila dva moška. 
Zelo težko jih pridobimo, čeprav jih vabimo. Mislim, da smo 
ljudje na splošno zapečkarji, ki se zjutraj težko odpravimo od 
doma. Treba je vstati ob sedmih, popiti kavo in se hitro od-

praviti, ampak narediš nekaj zase,« pravi Marija Rožič, vodja 
medvoške skupine Šole zdravja. V Preski opažajo, da se število 
aktivnih članov zmanjšuje. »V zadnjem času imamo občutek, 
da ima precej ljudi zdravstvene težave, in razmišljamo, kako bi 
pritegnili malo mlajše. Jedro skupine je isto od vsega začetka 
in smo se že malo postarali,« pravi Stanka Kozel, ki vodi skupi-
no v Preski. Dodaja, da je blagodejni vpliv telovadbe na počutje 
opazen. »Lažje premagujemo zdravstvene težave, ki se pojavijo 
v zrelih letih. Bolj smo gibljive in smo s pomočjo telovadbe sa-

nirale bolečine v sklepih,« pravi.

Jutranja telovadba je tudi odlična priložnost za druženje. Da 
ne ostane le pri telovadbi, občasno organizirajo tudi krajše 
pohode, enkrat letno pa s pomočjo Javnega zavoda Sotočje in 
lastnim prispevkom tudi izlet.

Jutranja telovadba za boljše počutje
Skupine Šole zdravja telovadijo v Medvodah, Preski in na Spodnji Senici.

PETER KOŠENINA

V okviru Evropskega tedna mobilnosti so za dobro jutro telovadbo 

začeli skupaj na medvoški tržnici. / Foto: Peter Košenina
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IMŠ praznuje
10 let!

INŠTITUT ZA 
MEDICINO 
IN ŠPORT

Zato v oktobru, novembru in decembru 2024
ponujamo 10% popusta na naše storitve:

Strokovna, kakovostna in celostna oskrba na 
različnih področjih medicine športa.

ZDRAVSTVENI PREGLEDI ŠPORTNIKOV

Zdravstveni pregledi, ki potrjujejo zmožnost 
podaljšanja dovoljenja ter pregledi za voznike 
starejše od 70 oziroma 80 let.

ZDRAVSTVENI PREGLEDI ZA 
PODALJŠANJE VOZNIŠKEGA DOVOLJENJA

Predhodni pregledi za voznike kandidate  
motornih vozil vseh kategorij.

ZDRAVSTVENI PREGLEDI ZA VOZNIKE

Strokovna zdravstvena obravnava. 

Zagotovljeno parkirno mesto.

Hitri termini, kratke čakalne dobe.

 www.i-ms.si

IMŠ
Inštitut za medicino in šport

Na mednarodnem badmintonskem tekmovanje I feel Slovenia Li-
-Ning future series 2024 sta člana Badminton kluba Medvode Pe-
tra Polanc in Miha Ivančič v mešanih dvojicah premagala vso kon-
kurenco in osvojila zlato medaljo. Miha je bil uspešen tudi v igri 
moških dvojic, kjer sta bila skupaj z Rokom Jerčinovičem (BK Bit) 
druga. M. B.

Miha in Petra znova najboljša

Petra Polanc in Miha Ivančič / Foto: arhiv kluba
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Med Evropskim tednom mobilnosti je 

podvoz pod železniško progo med Med-

vodami in Goričanami dobil novo podo-

bo. Grafit je izdelal umetnik, ki ustvarja 

pod psevdonimom NAME. Pri načrtova-

nju poslikave je za mnenje vprašal ume-

tno inteligenco. »Protipoplavne vreče 

so zložene ena na drugo, kot bi bile na 

prevzemni točki – in tako postavljene 

ne bi zadržale vode. Tako se lahko preiz-

prašujemo ali umetna inteligenca člove-

ka noče rešiti pred nečim, kar je zakrivil 

sam,« je pojasnil Gregor Rozman, lokal-

ni koordinator ETM v Medvodah.

PETER KOŠENINA

Umetna inteligenca 
nas noče rešiti

Po divji kostanj

Želim vas spomniti, da je sedaj čas, da 
si naberete divji kostanj – predvsem 
zato, ker je eden izmed najbolj potreb-
nih sestavin za pripravo izdelkov za te-
žave z žilami (kot mazilo), pa tudi kot 
najboljše zdravilo ob težavah z glasil-
kami in bolečinami v grlu (kostanjev 
prah). Seveda vse te izdelke prodajajo 
v za to namenjenih trgovinah, če pa se 
malo potrudite, jih lahko pripravite tudi 
sami. Letos se bom tega lotila prvič.
Pripravila bom mazilo, ki ga največkrat 
uporabljam za utrujene noge, in kosta-
njev prah – za čas prehladov, ko se zač-
nejo težave z bolečim grlom.

MAZILO IZ DIVJEGA KOSTANJA

Mazilo iz divjega kostanja je odlično pri 
težavah z razširjenimi venami, vnetju 
ven, krčnih žilah. Dobro deluje tudi pri 
ozeblinah, revmatizmu in protinu. Po-
maga pri pekočih nogah. Noge vedno 
mažemo v smeri proti srcu (od spodaj 
navzgor).
Sveže plodove divjega kostanja drob-
no narežemo. Stresemo v kozarec in 
prelijemo z oljčnim oljem. Postavimo 
kozarec za 40 dni v topel prostor. Nato 
precedimo zelo temno rjavo olje v poso-
do, v katero dodamo na 250 g macerata 

divjega kostanja 76 g čebeljega voska. 
Počasi segrevamo, da se vosek stopi, in 
nalijemo v posode, kjer naj se ohladi. 
Ker je mazilo brez vseh konzervansov, 
ga je treba hraniti na hladnem, najbolje 
v hladilniku.

TINKTURA

Sveže plodove divjega kostanja drobno 
narežemo ali na grobo naribamo, z nji-
mi do polovice napolnimo litrsko ste-
klenico in zalijemo z močnim žganjem. 
Pustimo na sobni temperaturi tri tedne. 
Nato precedimo in shranimo v temnih 
steklenicah na hladnem mestu. S to 
tinkturo masiramo boleča mesta pri 
revmatizmu, noge pri izrazito razširje-
nih venah (krčnih žilah).

OLJE

Na grobo naribamo plodove divjega ko-
stanja in z njimi do polovice napolni-
mo steklenico ali kozarec in zalijemo s 
hladno stiskanim kvalitetnim oljčnim 
oljem. Pustimo na sobni temperaturi 
4–5 tednov. Nato precedimo in shrani-
mo v temnih steklenicah na hladnem 
mestu. Uporabljamo za masažo nog 
pri razširjenih venah (krčnih žilah). Ta 
pripravek mnogim bolj ustreza, ker ne 
izsuši kože tako kot pripravki, pripra-
vljeni z žganjem.

PRAH

Sveže plodove divjega kostanja nareže-
mo na drobne koščke, jih posušimo in 
zmeljemo v prah. To je najboljše zdravilo 

pri razširjenih venah, odprtih ranah za-
radi počenih žil, zmečkaninah, anginah, 
katarjih vseh vrst, pri krvnih strdkih, 
prebavnih motnjah, ozeblinah, zlomu, 
protinu in kapi. Na začetku se jemlje 
trikrat na dan za noževo konico prahu 
z malo vode. Ko se stanje izboljša, se 
doza zmanjša na samo enkrat na dan. 
Ta prah se lahko uporablja pri utrujenih 
in vnetih glasilkah in pri astmi. Prah se 
s prstom nanese neposredno na glasil-
ke, vendar moramo pri tem paziti, da ne 
pride v sapnik! Ponavljamo večkrat na 
dan, dokler se stanje ne popravi.

NAREDITE SI BLAZINO

Od štiri do pet pesti posušenih plodov div-
jega kostanja zašijemo v bombažno vreč-
ko. Damo si jo v posteljo k nogam. Zelo 
dobro prežene krče in bolečine v nogah.
Še informacija od naših starih mam, ki 
so zrele plodove divjega kostanja dajale 
v posteljo (pod vzmetnico) za prepreče-
vanje krčev in bolečin v nogah.
Za močnejše delovanje divjega kostanja 
v bombažni vrečki lahko dodamo tudi 
malo posušene orlove praproti. Okto-
ber je tudi čas, da si naberete praprot, 
ki vam bo pomagala pri vseh vnetjih. 
Naberite, posušite in napolnite blazine 
z zadrgo in uživajte vsak dan v dobrem 
in zdravilnem spancu. Ob vnetju si bla-
zino pritrdite na obolelo mesto, stanje 
se vam bo izboljšalo. Jaz si pripravim 
eno blazino za vzglavje, eno za težave s 
križem in eno za noge.
Želim vam čim lepšo jesen!

MARJEŠKA PEHTA

PO NASVET K MARJEŠKI PEHTI
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SUDOKU

Navodilo za reševanje: v kvadrate vpišite števila od 1 do 9 tako, da se ne bo 
nobeno število ponovilo ne v vrstici ne v koloni ne v enem izmed odebeljenih 
devetih kvadratov. Pripravil B. F.                        

Rešitev

A

4 1 5 7 2
8 3 9 4

6 1 4 7
8 2 7
4 6 7 8 2 3

3 5 1
5 2 9 8

9 2 1 3
7 4 3 6 413597826

758326194
269184753
182935647
546718239
397642518
635279481
924861375
871453962

SMEH JE POL ZDRAVJA

KOVAČ BREZ X
Psihiater vpraša pacienta: »Kako se pišete?
Pacient: »Kovač, brez X.«
Psihiater: »Vprašal sem vas, kako se pišete.«
Pacient: »Rekel sem vam, da Kovač brez X.«
Psihiater: »Saj v besedi Kovač ni nobene črke X.«
Pacient: »Saj to vam že ves čas govorim!«

ZA POSLANCA BI ŠEL
»Halo, tu Franci z Gorenjskega. Sem dobil državni zbor?«
»Tako je. Želite?«
»Rad bi postal poslanec državnega zbora, pa me zanima, kaj po-
trebujem za to.«
»Franci, a ste malo prismuknjeni?«
»Sem in to ne malo. A potrebujem še kaj?«

RAZLIKE MED ŠOLARJI
Kakšna je razlika med dvojkarjem in piflarjem?
Je tako rekoč ni. Dvojkar vse pozabi pet minut pred testom, piflar 
pa pet minut po testu.

Podelitve novim prejemnikom znaka Gostilna Slovenija sta se v 
Ljubljani udeležila tudi kuharska kolega Janez Bratovž in Mojca 
Trnovec. Slednja je iz Gostilne Mihovec. A. B. / Foto: Tina Dokl

Prvo soboto v oktobru so člani KUD-a Fran Saleški Finžgar Senica odšli na strokovno ekskurzijo v Rašico pri Velikih Laščah, Županovo jamo in 
na Muljavo. Pred Trubarjevo domačijo so dobro razpoloženi takole pozirali za skupinsko fotografijo. P. K. / Foto: Peter Košenina

V okviru filmske delavnice, ki že tretje leto poteka pod okriljem 
KUD-a Fofité, so snemali kratko filmsko serijo z naslovom Babje leto. 
Premiera se obeta ob koncu leta. S. L. / Foto: arhiv KUD Fofité
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Petek, 11. oktober 2024, ob 19.30 • Dom krajanov, Zgornje Pirniče 6

ABONMA OTH IN IZVEN: DELAMO NA SEBI
KULTURNO UMETNIŠKO DRUŠTVO PIRNIČE, info@kud-pirnice.si,  
+386 (0)31 352 772

Petek, 11. oktober 2024, od 20.00 do 21.30 • Kulturni dom Medvode

KONCERT SEVERE GJURIN Z ZASEDBO – GLASBENI ABONMA SOTOČJE IN 
IZVEN
Javni zavod Sotočje Medvode, KULTURA kultura@zavodsotocje.si,  
+386 (0)1 361 43 46

Sobota, 12. oktober 2024, ob 15.30 • Dom krajanov, Zgornje Pirniče 6

ABONMA OTEHAJČEK IN IZVEN: KEKEC IN PEHTA
KULTURNO UMETNIŠKO DRUŠTVO PIRNIČE, info@kud-pirnice.si,  
+386 (0)31 352 772

Sobota, 12. oktober 2024, ob 17.00 • Dom krajanov, Zgornje Pirniče 6

ABONMA OTEHAJČEK IN IZVEN: KEKEC IN PEHTA
KULTURNO UMETNIŠKO DRUŠTVO PIRNIČE, info@kud-pirnice.si,  
+386 (0)31 352 772

Nedelja, 13. oktober ob 12.00 Pohod, ob 15.00 Kostanjev piknik •  
Podružnica Osnovne šole Topol

POHOD PO POLHOGRAJCIH IN KOSTANJEVA NEDELJA

V primeru slabega vremena se prestavi na 20. oktober TD Polhograjski 
Dolomiti, Žiga Kršinar, vevercek@gmail.com, 04144922

Torek, 15. oktober 2024, ob 17.00 • Knjižnica Medvode,  
Cesta komandanta Staneta 10, 1215 Medvode

PRAVLJIČNA URICA
info@knjiznica-medvode.si, +386 (0)1 361 30 53

Torek, 15. oktober 2024, ob 19.30 • Knjižnica Medvode,  
Cesta komandanta Staneta 10, 1215 Medvode

ANDRAŽ BABŠEK: PREDSTAVITEV PESNIŠKE ZBIRKE IN ROMANA
info@knjiznica-medvode.si, +386 (0)1 361 30 53

Sreda, 16. oktober 2024, ob 19.30 • Knjižnica Medvode,  
Cesta komandanta Staneta 10, 1215 Medvode

ODPRTJE RAZSTAVE FOTOGRAFIJ PODZEMLJE/N (STANE GRANDLJIČ)
info@knjiznica-medvode.si, +386 (0)1 361 30 53

Četrtek, 17. oktober 2024, ob 19.00 • Dom krajanov, Zgornje Pirniče 6

DOKUMENTARNI FILM Z GOSTI: KORENINE MOJE DOMOVINE
KULTURNO UMETNIŠKO DRUŠTVO PIRNIČE, info@kud-pirnice.si

Četrtek, 17. oktober 2024, od 19.30 do 20.40 • Kulturni dom Medvode, 
Cesta ob Sori 13, 1215 Medvode

FRANZ – GLEDALIŠKI ABONMA SOTOČJE IN IZVEN
Javni zavod Sotočje Medvode, KULTURA kultura@zavodsotocje.si,  
+386 (0)1 361 43 46

Sobota, 19. oktober 2024, od 19.30 do 20.30 • Kulturni dom Smlednik, 
Smlednik 55, 1216 Smlednik

POEZIJA SLOVENSKIH REDOVNIC
Župnija Smlednik, Marjeta Žebovec, 051 368 861

Torek, 22. oktober 2024, ob 17.00 • Knjižnica Medvode,  
Cesta komandanta Staneta 10, 1215 Medvode

PRAVLJIČNA URICA

info@knjiznica-medvode.si, +386 (0)1 361 30 53

Prireditve v oktobru in novembru 2024

Podroben opis dogodkov najdete v občinskem koledarju dogodkov na https://www.mojaobcina.si/medvode/dogodki/.

Torek, 22. oktober 2024, od 19.00 do 20.30 • Kulturni dom Medvode, 
Cesta ob Sori 13, 1215 Medvode

MEDKULTURNO SREČANJE OB PEČENEM KOSTANJU IN FOTOGRAFIJAH

Javni zavod Sotočje Medvode, KULTURA kultura@zavodsotocje.si,  
+386 (0)1 361 43 46

Sreda, 23. oktober 2024, ob 19.30 • Knjižnica Medvode,  
Cesta komandanta Staneta 10, 1215 Medvode

ILONIKA: PREDSTAVITEV KNJIGE DOMNA MEZGA

info@knjiznica-medvode.si, +386 (0)1 361 30 53

Petek, 25. oktober 2024, ob 18.00 • Kulturni dom Medvode,  
Cesta ob Sori 13, 1215 Medvode

OTROCI DIVJEGA ZAHODA – KINO DAN ZA OTROKE

Javni zavod Sotočje Medvode, info@visitmedvode.si, +386 (0)1 361 43 46

Petek, 25. oktober 2024, ob 20.00 • Kulturni dom Medvode,  
Cesta ob Sori 13, 1215 Medvode

IGRIŠČA NE DAMO – KINO DAN

Javni zavod Sotočje Medvode, info@visitmedvode.si, +386 (0)1 361 43 46

Sobota, 26. oktober 2024, od 14.00 do 19.30 • Kulturni dom Medvode, 
Cesta ob Sori 13, 1215 Medvode

DOKUMENTARNI FILM FENOMEN OZDRAVITVE

Krog prijateljev Bruna Groeninga, Krog za naravno življenjsko pomoč e.V., 
informacije in rezervacije: 040 659 900

Ponedeljek, 28. oktober 2024, od 18.00 do 19.30 • Kulturni dom  
Medvode, Cesta ob Sori 13, 1215 Medvode

NEOZDRAVLJIVO NE OBSTAJA – INFORMATIVNO PREDAVANJE

Krog prijateljev Bruna Groeninga, Krog za naravno življenjsko pomoč e.V., 
informacije na: 040/659-900

Torek, 29. oktober 2024, ob 10.00 • Mladinski center Klub Jedro,  
Cesta ob Sori 15, 1215 Medvode

HALLOWEEN ESCAPE ROOM

Klubždvoških študentov, info@klubmedvoskihstudentov.com

Torek, 29. oktober 2024, ob 17.00 • Knjižnica Medvode,  
Cesta komandanta Staneta 10, 1215 Medvode

PRAVLJIČNA URICA

info@knjiznica-medvode.si, +386 (0)1 361 30 53

Sreda, 30. oktober 2024, ob 19.30 • Knjižnica Medvode,  
Cesta komandanta Staneta 10, 1215 Medvode

DRUŽENJE OB KNJIGI S CVETKO SOKOLOV

info@knjiznica-medvode.si, +386 (0)1 361 30 53

Sreda, 30. oktober 2024, ob 22.00 • Mladinski center Klub Jedro,  
Cesta ob Sori 15, 1215 Medvode

HALLOWEEN ŽUR

Klub medvoških študentov, info@klubmedvoskihstudentov.com

Četrtek, 31. oktober 2024, od 16.00 do 22.45 • Kulturni dom Medvode, 
Cesta ob Sori 13, 1215 Medvode

NOČ ČAROVNIC – PO LABIRINTU »SVOBODE« V ZADRUŽNEM DOMU 
MEDVODE

Javni zavod Sotočje Medvode in Bar kulture 313,6, KULTURA kultura@
zavodsotocje.si, +386 (0)1 361 43 46
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Torek, 5. november 2024, ob 17.00 • Knjižnica Medvode,  
Cesta komandanta Staneta 10, 1215 Medvode

PRAVLJIČNA URICA

info@knjiznica-medvode.si, +386 (0)1 361 30 53

Sreda, 6. november 2024, ob 19.30 • Knjižnica Medvode,  
Cesta komandanta Staneta 10, 1215 Medvode

POTOPISNO PREDAVANJE: PO JAKOBOVIH POTEH

info@knjiznica-medvode.si, +386 (0)1 361 30 53

Četrtek, 7. november 2024, od 9.30 do 18.47 • Knjižnica Medvode,  
Cesta komandanta Staneta 10, 1215 Medvode

MEDVODKOVE IGRALNE URICE

info@knjiznica-medvode.si, +386 (0)1 361 30 53

Petek, 8. november 2024, od 20.00 do 21.30 • Kulturni dom Medvode, 
Cesta ob Sori 13, 1215 Medvode

KONCERT SKUPINE TORI TANGO – GLASBENI ABONMA SOTOČJE IN IZVEN

Javni zavod Sotočje Medvode, KULTURA kultura@zavodsotocje.si,  

+386 (0)1 361 43 46

Nedelja, 10. november 2024, od 18.00 do 19.30 • Kulturni dom Medvode, 
Cesta ob Sori 13, 1215 Medvode

KONCERT TROBILNE SEKCIJE GODBE MEDVODE

KD Godba Medvode, Drago Perkič, drago.perkic47@gmail.com, 051 390 538

Vse, ki želite najaviti prireditve in razne do-
godke v koledarju prireditev, prosimo, da jih 
vpišete na portalu MojaObčina.si. Za objavo v 

redni številki Sotočja, ki izide drugi petek v mesecu, je treba oddati obve-
stilo o dogodku do 30. v mesecu. Vse informacije o vpisu dogodkov so na 
voljo v TIC Medvode, E: info@visitmedvode.si. Javni zavod Sotočje Medvo-
de, Ostrovrharjeva ulica 4, SI – 1215 Medvode

Gorenjski glas je najbolj bran regionalni časopis v Sloveniji.

Gorenjski glas v vsak dom na Gorenjskem 

14 dni brezplačnega  
časopisa 
Akcija 14 dni brezplačnega časopisa je namenjena  

vsem, ki Gorenjskega glasa še ne poznate ali 

ga kupujete v prosti prodaji. Podatke za dostavo  

pošljite na narocnine@g-glas.si ali pokličite 

051/682 217. Po preteku 14-dnevnega obdobja  

vam časopisa ne bomo več pošiljali, vas bomo  

pa poklicali, povprašali za mnenje in predstavili  

pogoje za naročnino. 

Pridružite se naši veliki družini naročnikov,  

ne bo vam žal! 

V akciji ne morejo sodelovati obstoječi naročniki in tisti, ki živijo na istem 

naslovu kot naročnik. Prav tako ne morejo sodelovati tisti, ki so obdobje 

brezplačne naročnine v zadnjem letu že izkoristili. 

 

Smleški gasilci zbirajo 
sredstva za zemljišče
V PGD Smlednik 12. oktobra pripravljajo 

dan odprtih vrat.

Dan odprtih vrat bo na zemljišču ob Osnovni šoli Simona Jenka 
Smlednik, poleg PGD Smlednik pa je soorganizator dogodka KS 
Smlednik. Med 14. in 18. uro vabijo vse, ki jih zanima delo ga-
silcev. Potekale bodo aktivnosti za otroke, prva pomoč, prikaz 
gašenja, druženje, vpis novih članov, predstavili pa bodo tudi 
vizijo gradnje novega gasilskega doma na novi lokaciji.
Pot do tja je še dolga. »Obstoječi gasilski dom ne zadošča več po-
trebam sodobnega delovanja gasilskih društev. Že pred več kot 
enim letom smo začeli intenzivno iskati novo lokacijo, kjer bi 
lahko nekoč zgradili gasilski dom, ki naj služi naši in generaci-
jam za nami. Z veliko dobre volje in razumevanja tudi lastnikov 
potencialnih zemljišč smo stopili v pogovore. Letoš njo pomlad 

smo z lastniki zemljišč ob osnovni šoli, na levi strani za nogo-
metnim igriščem, če se peljete proti cerkvi v Smledniku, dosegli 
dogovor. Odkupujemo dve zemljišči v skupni izmeri 9503 kva-
dratne metre. Dogovorjena cena je 23 evrov na kvadratni meter. 
Zemljišče je trenutno po namenski rabi še kmetijsko, vendar 
smo s pomočjo Občine Medvode že vložili vlogo za spremembo 
namembnosti, takšno, ki bi omogočala gradnjo tovrstne druž-
bene infrastrukture. Naše društvo že leta hrani del sredstev za 
morebitno večjo investicijo. Z njimi lahko pokrijemo približno 
polovico kupnine,« pojasnjujejo v PGD Smlednik in upajo na fi-
nančno pomoč krajanov in tudi drugih. »Zavedamo se, da ima 
vsakdo svoje načrte, obveznosti in finančne omejitve. A hkrati 
tudi verjamemo, da nas prepoznavate kot nepogrešljiv del na-
šega kraja in razumete, da je tako zemljišče kot nekoč tudi nov 
gasilski dom del lastnine nas vseh,« še dodajajo.
Na dnevu odprtih vrat bodo tako zbirali tudi sredstva za novo 
zemljišče. V primeru slabega vremena dan odprtih vrat od-
pade.

MAJA BERTONCELJ

»Letošnjo pomlad smo z lastniki zemljišč ob 
Osnovni šoli Simona Jenka Smlednik dosegli 
dogovor. Odkupujemo dve zemljišči v skupni 
izmeri 9503 kvadratne metre.«
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JOPLIN

VASJA
PIRC

PEVEC
PESTNER

KRŠITEV
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NASLOV

PRILAGO-
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LANENO
PREDIVO

ŠVEDSKA
IGRALKA

(LENA)

BIVŠA KO-
ŠARKARICA
IN SLIKAR-
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RENATA
SALECL

MESTO
V ZDA

RT V JUŽNI
ŠPANIJI

SESTAVIL:
KALAN

CIKLAMA
(BOT.)

DEL
VIETNAMA
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PESNIK
HANSSON

VERNOV
KAPITAN

SIMBOL
ZA IRIDIJ

ŽIVINO-
REJEC

IGRALEC
DAMON

MOČVIRSKI
SESALEC

OZEK PAS
KOPNA MED

MORJEM

SASTAVINA
ZA ČOKO-

LADO

KOS DEBLA,
PANJ

DRŽAVNIK
PRODI

OBDOBJE
PALEO-
ZOIKA

ČAROBNI
UROK

SL. PESNIK
(FRANCE)

NATRIJ

ZORA, SVIT
(STAR.)
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ŠTEVNIK
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SERPEN-
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DOMEN
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SL. DRA-
MATIK
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TENISAČ
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LAHET
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SHOJEN
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PRI MESTU

COMO
(ORIGINAL)

ST. PROS-
TORNINSKA

MERA ZA
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NASELJE
PRI POD-
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AKRON
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VIAN

CESTNI
ZAVOJ

IGRALKA
DAGOVER

NAŠA
PEVKA
(M. S.)

IGRALCA
OČE IN HČI
(RYAN IN
TATUM)

JUŽNOAM.
ŽELVA

PISATELJ
CALVINO

UPRAVNA
ENOTA

ST. IZRAZ
ZA ORANJE

SL. PEVEC
(JERNEJ)

NEVESTINA
BALA

SL. PEVKA
(NUŠA)

VOJAŠKI
ČIN

MESTO V
BELGIJI

MAVRAH,
JIRS

NOVINARKA
TOMAŽIČ

VELIKA
KOLIČINA

IZGRED

PEVEC
DRAGO-

JEVIĆ
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PONIRANJA
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V KOPRU
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FR. PISEC
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BARVILO
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DRŽA,
POLOŽAJ

KARMEN
STAVEC

KRALJ
ŽIVALI

SLONOV
NOS

DENIS
AVDIĆ

KMEČKO
NASELJE

ZIDAK
NARAVA
(STAR.)

Knjiga je na 
poglavja, ki 
pokrivajo govedino, 
teletino, svinjino, 
drobnico in 
perutnino, ter 
ponuja širok spekter 
preprostih receptov 
za vsak dan in 
posebnih receptov 
za praznične 
priložnosti. 
Poseben poudarek 
je namenjen 
zorjenemu mesu.

Knjigo lahko kupite na Gorenjskem glasu,  
Nazorjeva ulica 1 v Kranju, jo naročite po tel. št.: 
04/201 42 41 ali na narocnine@g-glas.si.

Če želite, da vam jo pošljemo po pošti, se poštnina 
zaračuna po ceniku Pošte Slovenije.

                        + poštnina

29
EUR

Trda vezava,162 strani, cena knjige je

govedina MESO

meso
D u š a n  B e l š a k

s tradicijo in okusom

dopolnjena 

izdaja

1. nagrada: bon OBI v vrednosti 20 EUR, 2. in 3. nagrada: blok in kemični svinčnik Gorenjski glas

Rešitev križanke – geslo na kuponu – lahko pošljete po pošti na naslov Gorenjski glas, Nazorjeva ulica 1, Kranj, ali jo oddate v nabiralnik na tem 
naslovu. Rešitve pa lahko pošljete tudi po e-pošti. To storite tako, da z mobilnim telefonom slikate kupon z geslom in ga pošljete na naslov 
krizanke@g-glas.si. V elektronsko sporočilo ne pozabite napisati svojih osebnih podatkov. Rok za oddajo je četrtek, 24. oktober 2024.



Izoblikujte si svoj svet priložnosti 
in začnite kariero v Brinoxu. 

www.brinox.si

BRINOX d.o.o.
Sora 21
SI-1215 Medvode
t:+386 1 361 97 30
HR@brinox.eu

v inženiringu: 

• Projektni inženir
• Projektni vodja
• Elektro projektant
• Sistemski inženir
• Inženir kvalifikacij
• Energetski manager

Prosta delovna mesta

Skreniraj QR kodo 

in obišči našo spletno stran 

https://www.brinox.si/zaposlitve. 

Prijavi se!

Zakaj izbrati Brinox?

• dolgoročna zaposlitev v stabilnem in rastočem podjetju

• uvajanje v delo ob strokovni podpori mentorjev in sodelavcev

• možnost kariernega in strokovnega razvoja

• izpopolnjevanja in dodatna izobraževanja

• delo v mladem kolektivu ter v urejenem sodobnem delovnem okolju

• stimulativno nagrajevanje in konkurenčno plačilo, izplačilo poslovne uspešnosti

• timsko delo in družabni dogodki z bogatim programom 

 (šport, zabava, pikniki, novoletni dogodki za zaposlene in njihove otroke, idr.)

v proizvodnji:

• Vizualni preglednik (VT2)
• Varilski inženir (IWE) / tehnolog (IWT)
• Inženir VZD
• Tehnolog proizvodnje
• TIG Varilec
• Brusilec



PRODAJALNA ZADRUGA Cesta ob Sori 11, 1215 Medvode,

TEL.: 01-3613-300 GSM: 031-810-384, 051-649-640

trg-medvode@kzmedvode.siODPRTO MED TEDNOM od 7. do 19. ure, SOBOTE od 7. do 13. ure

Cesta ob Sori 7, 1215 Medvode,

TEL.: 01-2926-170 GSM: 051-642-072

trg-zeleznina@kzmedvode.siODPRTO MED TEDNOM od 7. do 19. ure, SOBOTE od 7. do 13. ure

KZ MEDVODE ZADRUGA in ŽELEZNINA

KUPON ZA
10% POPUSTA*

NA CELOTEN NAKUP V 
PONEDELJEK, 14. OKTOBER 2024

*10% popust velja ob 
enkratnem nakupu v 
prodajalni MEDVODE 
ZADRUGA in ŽELEZNINA. 
Popust ne velja za kmetijski 
repromaterial kot so semena 
(koruza, krompir, žita, 
poljščine), gnojila (mineralna 
25kg, foliarna 1l), krmila, ffs 
(250ml in več), lesni peleti, 
naftni derivati in gradbeni 
material. Predviden je za 
prodajo v količinah, običajnih 
za gospodinjstva in ne velja za 
pravne osebe ter samostojne 
podjetnike. 

  UGODEN NAKUP - PONUDBA VELJA OD TORKA 15. DO PONEDELJKA 30. OKTOBRA (OZ. DO RAZPRODAJE ZALOG)

IZVIJAČ Z 
NASTAVKI 
VILLAGER

23-delni

SAMO

3,80€

SVEČA 
PRIMOŽ

SAMO

1,98€
PESEK ZA

GROBOVE 
BEL

15-25, 10kg

3,90€

SAMO

2,58€

MEHKA
VABA ZA MIŠI

150g

KOCKE ZA 
PODŽIGKAVA 

RINOKAFE

SAMO

2,49€

KALOLIFER 
NEO 2000W

SAMO

3,29€

DEGUSTACIJA –
ponedeljek, 14. oktober

SAMO

16,90€

SLADKOR
10kg

SAMO

0,72€

ZEMLJA ZA 
GROBOVE
SULIFLOR

20l

SVETILKA
NAGLAVNA

ŠČETKA 
ZA WC

SAMO

4,99€

ODSTRANJEVALEC
SAJ V PRAHU

270g

SAMO

12,90€

Piščančjereja Galjot

250G

4,22€

500G

7,52€

4-8, 25kg

7,20€

NAGROBNI 
ARANŽMAJI

Velika izbira unikatnih 
nagrobnih aranžmajev, 
ki so jih izdelale naše 

cvetličarke iz suhega in 
svežega cvetja

-20%
POPUST

NA IKEBANE**

**20% SE OBRAČUNA 
NA BLAGAJNI OB 

PREDLOŽITVI KUPONA

V SREDO,  

23. OKTOBER 2024.

*Slike so simbolične

SAMO

8,98€


